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SOTOČJE

Za vas beležimo čas Gorenjski Glas



Uvodnik

Svet v Medvodah

Na naslovnici: Nordijsko mladinsko svetovno 
prvenstvo

Foto: Gorazd Kavčič

Sotočje je redna priloga časopisa

Gorenjski Glas
Gorenjski glas je osrednji gorenjski časopis, z bogato 
tradicijo, ki neprekinjeno izhaja že od leta 1947, 
njegovi zametki pa segajo v daljnje leto 1900. Je 
poltednik, ki izhaja ob torkih in petkih, v nakladi 22 
tisoč izvodov. Je neodvisen, politično uravnotežen 
časopis z novicami, predvsem z vseh področij življenja 
in dela Gorenjcev, pa tudi širše. Pišemo o vsem, kar 
ljudi zanima, ali kot pravimo: Gorenjski glas za vas beleži 
čas. V dobrem In slabem.
Če vas poleg branja Sotočja zanimajo tudi novice z 
vse Gorenjske, vas vabimo k naročilu. Kot novemu 
naročniku vam bomo prve tri mesece časopis prinesli 
brezplačno (če boste naš naročnik vsaj eno leto) in 
vas presenetili z darilom ter z drugimi ugodnostmi. 
Dobrodošli v družbi naročnikov Gorenjskega glasa.

NAROČAM Gorenjski Glas
Ime in priimek:

Naslov:

Davčna številka:

Podpis:

Maja Bertoncelj

Pa je končano. Nordijsko svetovno mladinsko prvenstvo in pr
venstvo za mlajše člane namreč. Dogodek za v zgodovino. Do
bršen del, kar se tekem tiče, je potekal v novozgrajenem šport
no rekreacijskem centru v Preski, spremljevalnih dejavnosti pa 
je bilo precej več v Kranju, kjer se je ob izgradnji skakalnega 
centra Bavhenk ideja o prvenstvu tudi porodila.

Prvenstvo je uspelo, pohvale so prihajale od vsepovsod. Veli
ko zanimanje je bilo tudi s strani medijev. Akreditiranih je bilo 
več kot 90 novinarjev, 15 tujih. Veliko vlogo so odigrali tudi 
obiskovalci, ki so vsak dan hodili spodbujat bodoče tekaške 
zvezde (nekateri so to že sedaj). Ob dobri organizaciji poseb
no noto prireditvi namreč dajo prav gledalci, ter seveda vreme, 
ki je bilo v preteklem tednu le delno na strani organizatorjev.

Da se je prvenstvo končalo, so bili verjetno najbolj veseli šte
vilni prostovoljci. Skupaj jih je bilo na obeh prizoriščih več kot 
štiristo, samo v Preski okrog dvesto. Večina jih je delala ves te-r 
den po ves dan, od pol sedmih zjutraj do osmih zvečer, nekatd 
ri celo v noč. Da ne govorimo o delu, postorjenem pri sami iz
gradnji prog. Vse to za smučarsko jakno in hlače ter vsako
dnevno malico.

Kljub vsemu ne moremo mimo razočaranja v ŠD ŠRC Preska, 
ki so se pri vsem projektu počutili bolj podizvajalce kot soorga
nizatorje. To prvenstvo je bila za njih dobra izkušnja in morda, 
kot je bilo slišati, v prihodnje ne bodo več tako naivni. Ni za
man pregovor, da v španoviji... saj veste, kako gre naprej.

Danes na prvenstvo spominjajo le še kontejnerji, ki jih bodo 
odstranili konec meseca. Ta konec tedna bo v Preski namreč še 
svetovno veteransko prvenstvo. Proge so sedaj odprte za rekre
ativce, ki pa se bodo po njih morali voziti z glavo, saj so neka
teri odseki zelo nevarni. Narejene so po standardih mednarod
ne smučarske zveze in primerne tudi za tekme svetovnega po
kala. Tudi o tem je med prvenstvom tekla beseda. Upanje je, re
alno gledano pa je možnosti bore malo. Zadaj sta kot povsod 
denar in politika.

Ne glede na vse, pa se bo center v Preski, skupaj bo 
okrog sto milijonov tolarjev, razvijal tudi brez tekem najvišje
ga ranga. Že letos načrtujejo urediti napeljavo za vodo in elek
triko. Pripravili bodo "Dan smučarskega teka ” in nadaljevali 
s tečaji, ki se jih je letos udeležilo že 60 ljudi vseh starosti. V 
prvi vrsti gre za veliko pridobitev za Medvoščane in tudi za 
ostale rekreativce na smučeh.

Soglašam, da mi Gorenjski glas lahko pošilja 
obvestila, ankete ipd.

□ DA □ NE

SOTOČJE (ISSN 1580 - 0547) je priloga Gorenjskega 
glasa o občini Medvode. Prilogo pripravlja Gorenjski glas 
s sodelavci: Silvana Knok, Boštjan Luštrik, Jože Jarc, 
Boris Primožič in Franci Rozman. Odgovorna urednica: 
Marija Volčjak, urednica priloge Maja Bertoncelj. Oglas
no trženje: Jana Belovič, telefon: 04/201-42-44, tele
ta/: 04/201-42-13. E-mail: info@g-glas.si. Uradne ure: 
vsak dan od 7. do 15. ure. Priprava za tisk: Gorenjski 
glas, d.o.o., Kranj; Tisk: SET, d.d., Ljubljana. SOTOČJE 
številka 1 je priloga 12. številke Gorenjskega glasa, 10. 
februarja 2006. V nakladi 4850 izvodov jo dobijo vsa 
gospodinjstva v občini Medvode brezplačno.

Občina Medvode, C. komandanta Staneta 12, Medvode
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Aktualno

Prvenstvo je bilo zanimivo
Bodoče zvezde smučarskega teka in nordijske 

kombinacije so v Presko privabile veliko gledalcev. 
Prvi tekmovalni dan prvenstva smo jih spraševali, 

ali bo zaradi tega dogodka sedaj na smučeh 
teklo še več ljudi.
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Zvone Kregar, Ljubljana:
”Jaz mislim, da bi prvenstvo lahko pripomoglo k 

temu, da bi na smučeh teklo še več ljudi, je pa bilo 
premalo oglaševano. Sam sem doma v bližini in 
sem zato vedel za to, ker sem tudi sicer športno 

^ navdahnjen in redno zasledujem vsa tekmovanja.
Za Medvode je takšen center zelo v redu, je blizu 
Ljubljane. Tekme so zanimive."

Angela Rojz, Preska:
"Za smučarski tek nisem tako zelo navdušena, 

gledam pa rada. Takšen dogodek za Medvode po
meni veliko, je pa bil tudi kar velik finančni zalo
gaj. Če bo vreme, bom prišla vsak dan. Mi je zelo 

^janimivo, res pa je, da ne razumem točno, kako 
H/otekajo ti izločilni boji.”

Julijana Svoljšak, Med
vode:

"To je zelo velik dogodek za Medvode, ker toli
ko tekmovalcev verjetno tu ne bo nikoli več. 
Upam, da bo prvenstvo pripomoglo k temu, da bo 
čimveč ljudi teklo na smučeh. Boji se mi zdijo zelo 
zanimivi. Ogledala si jih bom danes in morda pri
dem še kakšen dan.”

Špela Jenko, Preska:
"Ttikaj mi je zelo všeč. Navijam pa za Norveško, 

ker mi je to najboljša država. Žal pa nisem dobila 
nobene njihove zastave, tako da navijam kar s slo
vensko. Sicer pa, kar se mene tiče, prvenstvo ne bo 
pripomoglo, da bi se tudi sama postavila na teka
ške smuči.”

Nina Kozamernik, Vaše:
"Dopoldne sem bila tukaj s 

šolo in mi je bilo tako všeč, da sem prišla še en- 
krat nazaj. Tekme si bom ogledala tudi med viken- 

■~T Ak dom. Navijam za Slovence, pa tudi za Norvežane.
JU Prvenstvo se mi zdi zelo zanimivo. Sicer pa sama 

na smučkah tečem le, če je to v okviru športne 
vzgoje, drugače pa ne.”

Maja Bertoncelj, foto: Gorazd Kavčič

h
Medvode same poskrbele za promocijo

Ob svetovnem prvenstvu je bila tudi izvrstna priložnost za promo
cijo Medvod. Zanjo so na lastno željo poskrbeli v Turistični zvezi 
Medvod (TZ), saj v nasprotnem primeru o Medvodah tekmovalci 
verjetno ne bi izvedeli kaj dosti. Boštjan Luštrik iz Turističnega bi
roja, ki je bil v času prvenstva odprt ves dan, je povedal: "Mislim, 
da je bila promocija dobra. Že ob samem prihodu športnikov smo v 
Kranju zanje pripravili tisoč katalogov in kozarčkov medu. Tiste, ki 
so bili nastanjeni v naši občini, teh je bilo okrog 170, pa je na noč
ni omarici pričakala dobrodošlica, razglednica iz Bonovca in jabol
ko. Na prizorišču v Preski se je predstavila tudi TZ. Predstavili smo 
nov katalog, zgibanke vseh turističnih društev in razglednice. Go
spodinje pa so spekle pecivo, ki so ga bili športniki zelo veseli. Zelo 
veliko obiska je bilo tudi v Turističnem biroju, kjer so imeli šport
niki na voljo tudi internet. Bili so zadovoljni, ker smo jim lahko po
nudili informacije o različnih krajih po Sloveniji. Navdušeni so bili 
nad Lipico. Oglasili so se številni novinarji. Odprto pa smo imeli do 
osmih zvečer.”

M. B.

m
ljudska Univerze 
Škofja l.oka

4220 Škofja Uka

Ivi.: 04/506 13 00 
fax: 04/512 08 88 
www.lu-skofjaloka.st

Univerza v Ljubljani 
FAKULTETA ZA UPRAVO 
razpisuje v Škofji Loki

1. letnik visokošolskega strokovnega izrednega 
študijskega programa UPRAVA.
Vpisni pogoj: opravljen zaključni izpit 
v kateremkoli srednješolskem programu, 
poklicna matura ali matura.

INFORMATIVNI DAN 
bo v soboto, 25.2., ob 12. uri,
v učilnici 157 v Šolskem centru,
Podlubnik Ib, Škofja Loka 
Informacije: 04/506-13-80 
www.lu-skofjaloka.siwww.fu.uni-lj.si

Univerza na Primorskem
FAKULTETA ZA MANAGEMENT KOPER
razpisuje v Škofji Loki

1. letnik visokošolskega strokovnega izrednega 
študijskega programa MANAGEMENT.
Kandidatom za univerzitetni študij, ki zanj 
izpolnjujejo vpisni pogoj, priporočamo, 
da se vpišejo v visokošolski strokovni program, 
ker se bodo po zaključenem 2. letniku lahko 
prepisali na univerzitetni program.
Vpis je možen tudi v 2. in 3. letnik 
- pokličite in pošljemo vam informativno brošuro.

INFORMATIVNI DAN 
bo v sredo, 22.2., ob 17. uri,
v prostorih Ljudske univerze, Partizanska 1, 
Škofja Loka (bivša vojašnica)
Informacije: 04/506-13-70 
www.lu-skofjaloka.siwww.fm-kp.si
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Aktualno

Preska dala nove tekaške zvezde
Več kot petsto športnikov seje za odličja borilo na poligonu v Preski. Prvenstvo je uspelo, kljub vsemu

imajo domači tekaški zanesenjaki malce grenak priokus.

Preska - Velik dogodek za Medvode, Kranj, 
za Slovenijo. Od 30. januarja do 5. februarja je 
potekalo nordijsko mladinsko svetovno prven
stvo, ter vzporedno še svetovno prvenstvo v 
teku na smučeh za mlajše člane. Skakalni del 
je bil v Kranju (skupaj šest tekem), tekaški pa 
v Preski (skupaj 17 tekem). Prvič so se za na
slove v smučarskih skokih borila tudi dekleta, 
ki so na skakalnici v centru Bavhenk premago
vala celo stometrsko znamko.

Najprej pa se vrnimo na začetek, ko je z iz
gradnjo skakalnice pod Šmarjetno goro padla 
ideja in kasneje kandidatura za organizacijo 
tega prvenstva. Sprva so v Kranju načrtovali 
izpeljati tudi tekaški del, vendar je bilo kmalu 
jasno, da primernega terena, kaj šele prog, ni. 
V tej situaciji so vskočile Medvode, kjer so 
imeli privrženci teka na smučeh začrtano vizi
jo o izgradnji športno rekreacijskega centra 
Preska. Denar zanj naj bi preko razpisov Obči
na Medvode dobila tudi od Fundacije za šport 
in Ministrstva za šolstvo in šport. Proge so 
zgradili člani ŠD ŠRC Preska pod vodstvom 
Klemna Svoljšaka in navodilih Uroša Ponik
varja, kije proge strasiral. Kot je priznal, jih je 
sanjal marsikatero noč. Delo pa je opravil z 
odliko in bo pomagal tudi organizatorjem na
slednjega nordijskega mladinskega svetovnega 
prvenstva, ki bo prihodnje leto v Trbižu v Ita

Andrej Ropret je našim tekačem namazal hitre smuči. 
/Foto: Gorazd Kavčič

Osnovnošolci so ob navijanju tudi tekmovali za lepe nagrade.

liji. Ni jih bilo malo, ki so bili na začetku nad 
idejo prvenstva začudeni in celo skeptični, 
medvoški župan Stanislav Žagar pa je med 
prvenstvom, ki je po nepreštetih prostovoljnih 
delovnih urah članov ŠD ŠRC Preska postalo 
realnost, povedal: ”Jaz nisem še nikoli v življe
nju rekel nemogoče. To, kar se sedaj tukaj do
gaja, je enkratno. Ne morem prehvaliti. Obči
na je zagotovo denar dobro vložila. Podjetja 
dajo za promocijo milijarde, tudi občina mora 
kaj dati za svojo promocijo. Jaz pa žal zaradi 
poškodbe letos na smuči ne morem.” Kljub 
temu pa je župan na prvenstvu zelo užival, saj

je bil prisoten prav vsak dan in bil redni pode
ljevalec šopkov in v nedeljo odličij najboljšim. 
Resje tudi, da do prizorišča ni imel prav daleč. 
Vse skupaj se mu je dogajalo praktično pred 
domačim pragom.

Na generalki še ni bilo dovolj snega
Teden dni pred začetkom nordijskega sveto

vnega mladinskega prvenstva je v športno re
kreacijskem centru Preska potekalo slovensko 
državno prvenstvo v smučarskem teku, ki j^jj 
bilo obenem generalka pred doslej v Medvodah

Prvi dan je bil sneg mehak, nato so se razmere izboljšale. /Foto: Gorazd Kavčič
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zagotovo največjo športno prireditvijo. "Naj
bolj opazno je to, da manjka slovenska zasta
va, kar pa je najlažje urediti,” je povedal Kle
men Svoljšak iz ŠD ŠRC Preska in se zave
dal, da bo do prvenstva največ dela na sami 
progi. Na nekaterih bolj izpostavljenih odse
kih je bilo še premalo snega. Progo so zato za
prli, naši mladi tekaški upi pa na njej tako niso 
mogli trenirati in s prednostjo domačega tere

na ni bilo nič. Sneg so delali še ves teden in ga 
na proge zvozili za dodatnih 50 tovornjakov. 
Od sredine decembra do začetka prvenstva so 
ga skupaj naredili okrog 10 tisoč kubičnih me
trov. Svoljšak je seveda spremljal tekme dr
žavnega prvenstva in nam iz žepa potegnil 
vremensko napoved za prihajajoče dni: "Vse
skozi naj bi bilo pod ničlo, če to drži, takoj 
podpišem.”

Pa so se vremenoslovci malce ušteli. Začetek 
prvenstva je postregel s temperaturami nad le
diščem in proge v Bonovcu so bile posledično 
zelo mehke. "Naredili smo, kar je bilo možno. 
To ve vsak, ki se spozna na tek in na urejanje 
prog. Nikjer ni premalo snega, le vdira se,” je 
šprint po "čofti” obrazložil Svoljšak. Te razme
re niso bile pisane na kožo našemu prvemu 
upu, olimpijki Vesni Fabjan iz Besnice, ki je v 
letošnji sezoni bila že dvakrat v točkah sveto
vnega pokala, seveda obakrat v njeni najljubši 
disciplini. Sprintu. Tokrat je v Preski osvojila 
9. mesto. V mehkem snegu so bile razmere res 
za vse enake, dejstvo pa je, da so prednost ime
li lažji in manjši tekmovalci. Mednje sodi 
Kranjčan Blaž Jelenc, kije z uvrstitvijo na 19. 
mesto presenetil predvsem sam sebe, pa tudi 
Marka Gracerja, trenerja naše A reprezentan
ce. So pa Slovenci zagotovo imeli odlične 
smuči. Pripravil jih je Kranjčan Andrej Ro
pret, ki se mu je v velikem šotoru, kjer so ime
li svoje prostore serviserji, kar smejalo. Izmed 
petnajstih različnih variant je z ekipo očitno 
našel najbolj optimalno. Vrhunec tekaškega 
dela prvenstva, vsaj kar se Slovencev tiče, pa je 
bil nastop mladink na 5 kilometrov v klasični 
tehniki dan kasneje. Še ena Kranjčanka, devet
najstletna Barbara Jezeršek, je pristala na ne
hvaležnem četrtem mestu in dosegla najboljšo 
slovensko tekaško uvrstitev na prvenstvu. V 
drugi polovici tedna pa so se nato temperature 
vendarle spustile pod ničlo, občasno je posija
lo tudi sonce. Kralj prvenstva, tako tistega dela 
v mehkem snegu kot tudi teka v "normalnih” 
razmerah, pa je postal mladinec Petter

--------------------------------------  Aktualno I

Celovite sistemske rešitve v farmacevtski, kemijski in prehrambeni industriji.

Podjetje za inženiring, proizvodnjo, avtomatizacijo in montažo procesnih sistemov in opreme.

Pokrovitelj Nordijskega Svetovnega Mladinskega Prvenstva 2006,Slovenija
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Nordhug. V njegovo čast so v Bonovcu norve
ško himno zaigrali kar štirikrat, po vseh posa
mičnih preizkušnjah in po tekmi štafet. Repre
zentanca Norveške je bila z enajstimi osvojeni
mi medaljami sploh najuspešnejša ekipa. V 
Medvodah smo na delu videli kar nekaj imen, 
ki so v ospredju tudi v svetovnem pokalu. Pol
jakinja Justyna Kowalczyk bo na primer veli
ka tekmica naše Petre Majdič tudi na olimpija
di. Trikrat so na tekaški del svoje preizkušnje v 
Presko prišli tudi nordijski kombinatorci. Slo
venci so vsi po vrsti izgubljali odlična izhodiš
ča po skokih. V tekmi ekip so bili na koncu 4., 
najboljši posameznik pa je bil Kranjčan Rok 
Rozman, v nedeljskem šprintu, sploh zadnji 
tekmi prvenstva, odličen 6.

Gledalcev več kot so jih pričakovali
Na prvenstvu je skupaj nastopilo več kot ti

soč tekmovalcev iz 30 držav, ki so bili nameš
čeni od Bleda do Thhinjske doline. Vse dni pr
venstva jih je spodbujalo veliko navijačev, pre

cej več kot jih je verjetno pričakoval organiza
tor. K temu je pripomoglo tudi dejstvo, da ni 
bilo vstopnine. Med tednom so ob progah v 
Preski z zastavicami mahali medvoški osnov
nošolci, ki so si prvenstvo ogledali v okviru 
športnega dne, prišli so tudi otroci iz vrtca. 
Osnovnošolci so ob tem v akciji Mladi za mla
de tekmovali tudi sami. Posebna strokovna ko
misija je na obeh prizoriščih, v Kranju in v 
Medvodah, ocenjevala najboljšo plesno koreo
grafijo, razpisala nagrade za najboljšo sliko 
(na temo veselje, razočaranje, tekmovalec v 
akciji in gledalci) in najboljši kratki film. Več 
o tem je povedal Jelko Gros, neuradni vodja 
akcije: "Bistvo je, da so otroci, ki pridejo na 
tekmo, aktivno vključeni in da razmišljajo o 
tekmovalcih, katere pridejo spodbujat. Učence 
je potrebno vzgajati, da je na tekmovanje po
trebno priti pripravljen.”

Tekmovanje v Preski je bilo tudi logistično 
izredno zahtevno. Angažirali so okrog dvesto 
prostovoljcev, med njimi so številni delali od 
jutra do pozno v noč. Dobili so prepoznavne

bunde organizatorja in seveda hrano. Med nji
mi je bilo tudi nekaj bivših tekačev, opazili 
smo Janija Kršinarja, ki je svoje delo opravljal 
na progi, izmed mlajše generacije pa sta bili v 
ciljnem prostoru sestri Ines in Tina Hižar, ki 
sta si čas vzeli med pisanjem diplomske nalo
ge na Fakulteti za šport.

Medvode manj pomembne
Tako kot je bilo glede ideje prvenstva, je bilo 

tudi pri realizaciji, najprej Kranj, malce v oza
dju Medvode. Prvenstvo je sicer uspelo, na®j 
dušeni in presenečeni so bili tudi tekmovalci in 
strokovno vodstvo reprezentanc. Švedinja 
Charlotte Kalla, ki je z Medvod domov od
nesla cel komplet medalj, je povedala: "Orga
nizacija je bila odlična, česar nismo pričakova
li. Uidi proge so krasne.” Tekmovalci so ob 
tekmovanja prostih dneh trenirali tudi na Po
kljuki, pa v Ratečah in Planici. Zanimanje za 
prvenstvo je bilo tako pri domačih kot tujih 
medijih. Organizatorji so se potrudili tudi po 
spremljevalni plati.

"Mi smo zelo zadovoljni, proge so bile z iz
jemo prvega dne, enkratne, kar so nam potrdi
li tudi predstavniki mednarodne smučarske 
zveze,” so bile besede Aleša Galofa, predsed
nika ŠD ŠRC Preska. Klemen Svoljšak pa je 
bil precej bolj črnogled: "Bili smo bolj v oza
dju, vse je bilo skoncentrirano na Kranj. Poču
tili smo se bolj podizvajalce kot pa soorganiza
torje. Verjetno smo za to krivi sami, bili smo 
malo naivni. Trenutno nam ni žal, da smo šli 
zraven, mogoče nam pa še bo, predvsem, če se 
zadeva finančno ne bo pokrila. To je glede pr
venstva, kar se pa centra tiče, pa prihodnost za
gotovo je.”

Maja Bertoncelj

Najboljša Slovenka Barbara Jezeršek
Preska - Naša najboljša smučarska tekačica v Preski 

je bila mladinka Barbara Jezeršek iz Kranja. Gre za 
zelo obetavno tekačico, ki je v letošnji sezoni med mla
dinkami zmagovala že tudi na tekmah celinskega poka
la. Predvsem v tekih na razdalji je presenetila celo Pet
ro Majdič. V prihodnjih letih gre nanjo zagotovo raču
nati, kar je dokazala tudi s četrtim in enajstim mestom 
na letošnjem nordijskem mladinskem svetovnem prven
stvu. Po progah v Preski se je prvič peljala šele dan 
pred začetkom prvenstva in je bila z njihovo pripravo 
zadovoljna. M. B.
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Aktualno

Na žurko so skočili iz letala
Slavnostno odprtje prvenstva je bilo v Kranju, zaključna slovesnost pa na štadionu v Preski.

Vili Resnik ogrel množico.

Vili Resnik je zaplesal s plesalkami ŠD Latine. / Foto: Maja Bertoncelj Na prizorišče so prišli tudi kurenti. / Foto: Maja Bertoncelj

Preska - Pestro je bilo že v soboto, ko je na
stopil ansambel Calypso. Vrhunec pa v nede
ljo, z zaključkom nordijskega svetovnega mla
dinskega prvenstva. Protokolarna slovesnost 
je minila v prekrasnem vremenu, ki je dovo
ljeval, da so na prizorišče, zapolnjeno z obis
kovalci, med katerimi pa je bilo že bolj malo 
tekmovalcev, saj so po napornem tednu želeli 
čimprej domov, iz pilatusa porterja skočili

štirje padalci, zaposleni v slovenski vojski. 
Med njimi je bila tudi domačinka Irena Av
belj, kije po skoku povedala: "Kljub mrazu je 
bilo v zraku enkratno.”

Da množice ni zeblo, so organizatorji poskr
beli s pestrim programom, v katerem je glav
no vlogo odigral pevec Vili Resnik, napolnjen 
z energijo. Zaplesal je skupaj s plesalci ŠD 
Latino in na odru skakal s ptujskimi kurenti.

Nastopila je tudi Godba Medvode in folklori
sti iz Sore. Nad množico ljudi, ki je še zadnjič 
pozdravila predvsem slovenske športnike in 
najboljše z zadnjega dne, je bil pozitivno pre
senečen tudi medvoški župan Stanislav 
Žagar, ki je prepričan, da to ni bilo zadnje 
prvenstvo v Medvodah.

Maja Bertoncelj

DATUM KRAJ IN ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR INFO

10.02.2006 Dom krajanov Sora, ob 19.30 Kulturna proslava KUD Oton Župančič TURISTIČNI BIRO
BODIMO PRIJATELJI Sora 361 43 46

10. ali 17. Zbor: Turistično društvo Mirko Verovšek
02. 2006 Žlebe pri kapelici, NOČNI ZIMSKI POHOD Žlebe - Marjeta 041/447 446

ob 19.00 uri

14.02.2006 Knjižnica Medvode; Razstava MASKE: Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode
ob 19.30 Alojz ŠTIRN 361 30 53

17.02.2006 OTH Pirniče, Komedija KUD Pirniče Anica HORVAT
ob 19.30 PARLAMENTARKE 041/ 776 735

18.02.2006 OTH Pirniče, Gledališka predstava za otroški abonma KUD Pirniče Anica HORVAT
ob 17.00 uri OTEHAJČEK in izven MIŠKOLIN 041/776 735

Gledališče Toneta Čufarja - Jesenice

25.02.2006 Nova športna dvorana Medvode, PUSTNO RAJANJE Turistična zveza TURISTIČNI BIRO
ob 20.00 uri Z GAMSI Medvod 361 43 46

Zbirno mesto pustnih mask
26.02.2006 bo na krožišču ob 14.00 uri. PUSTNA POVORKA Turistična zveza TURISTIČNI BIRO

Zaključek povorke pa bo (igra ansambel CALVPSO) Medvod 361 43 46
v novi športni dvorani Medvode

Vsi, ki želite najaviti prireditve in razne dogodke v koledarju prireditev, se lahko obrnete na informacijski center, ki deluje v sklopu turističnega biroja Medvode. 
Za redno številko Sotočja, ki izide vsak drugi petek v mesecu, je potrebno oddati objavo do 30. v mesecu na naslov:
TURISTIČNI BIRO MEDVODE, Cesta ob Sori, paviljon 1,1215 Medvode, E-pošta: ti-biro@medvode.si
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Aktualno

Garaških let mu ni žal
Jani Kršinar je v smučarskem teku nastopil na dveh olimpijadah in je športno aktiven še danes.

Preska - Z Janijem Kršinarjem iz Topola, na
šim uspešnim tekačem na smučeh, ki je kot 22- 
letnik leta 1984 nastopil na olimpijadi v Sara
jevu in štiri leta kasneje po prehodu na takrat 
pri njem manj priljubljeno prosto tehniko tudi 
v Calgaryju, smo se pogovarjali po koncu nor
dijskega svetovnega mladinskega prvenstva.

Kako danes gledate na vaša tekmovalna 
leta?

"Nikoli mi ni bilo žal, da sem se lotil tega 
športa. Če bi bil še enkrat mlad, bi se še enkrat 
odločil enako. Aktiven pa sem bil dvajset let.”

S čim ste se ukvarjali, ko ste smuči "urad
no” postavili v kot?

"Ko sem nehal aktivno tekmovati, sem se 
ukvarjal z veliko različnimi športi, od hokeja 
do kolesarjenja, sedaj pa je časa vedno manj 
oziroma vedno bolj se moraš posvetiti otro
kom, če hočeš, da jih boš spravil na športno 
pot. So obveznosti. S sinom moram štirikrat na 
teden v Ljubljano na trening. Na Katarino se 
domov vmes ne splača hoditi in vzame ti veli
ko časa.”

Vseskozi pa ste ostali zvesti športu?
"Po končani karieri tekača sem se preizkusil 

tudi v maratonu, v katerem sem tekmoval pet 
let. Odprl se mi je popolnoma drug svet. Prej 
sem samo treniral in šel na tekmo, za vse dru
go je bilo poskrbljeno. TU pa sem bil odvisen 
le sam od sebe in sam poskrbeti za celotno 
organizacijo, od nastanitev do prevoza. To mi 
danes v življenju kar prav pride. Zatem sem bil 
še okrog štiri leta serviser, tako da sem posku
sil tudi to.”

Kako ocenjujete tekaški del prvenstva v 
Preski in za kaj ste bili zadolženi?

"Nastopili so nekateri tekmovalci, ki so uve
ljavljeni tudi že v svetovnem pokalu in nekate
ri gredo že celo na olimpijado v Torino. Je pa

Jani Kršinar je ostal zvest športu. 
/ Foto: Maja Bertoncelj

tek takšen šport, da si do dvajsetega leta zelo 
težko priboriš pozicijo med člani. Sicer pa je 
lepotna slika prvenstva uspela, sneg in vreme 
sta nam bila naklonjena. Vsak dan je bilo do
volj dela, jaz osebno sem odgovarjal za proge. 
Po njih sem se vozil do polnoči, nekaj delaje 
bilo potrebno narediti tudi na roke.”

Ste morda pomagali tudi pri servisiranju 
smuči?

"Ne, ker zato enostavno ni bilo časa. Vsak 
dan sem bil na progah. Ob sedmih zjutraj smo 
imeli zbor, ob polnoči ali še kasneje pa sem 
prišel domov. Sem si pa imel čas ogledati tek
me, medtem ko sem preverjal stanje na progi.”

Pa vas je kaj zamikalo, da bi bili med tek
movalci?

"Seveda, takoj dobiš žilico, da bi še sam 
malo poskusil, vendar leta prinesejo svoje, 
tako da se ne da več.”

Ste letos pogosto tekli na smučeh?
”V okviru službe imamo vsako leto evropsko 

bančno prvenstvo in moraš narediti vsaj okrog 
petnajst treningov, da odtečeš normalno. Tek
me so na 15 kilometrov in že zaradi tega mal
ce pomigam. V glavnem sem letos treniral v 
Bonovcu, dvakrat sem bil na Pokljuki in v 
Ratečah.” k

So proge v Preski primerne za svetovni po
kal?

"Za svetovni pokal so proge zagotovo pri
merne, saj le za rekreacijo niso. Za mene še 
nekako so, za čiste rekreativce pa zagotovo 
ne.”

Ste za smučarski tek navdušili tudi otro
ka?

"Res sem ju skušal vpeljati v smučarski tek, 
tako da tehnično lepo tečeta, vendar se je sin 
raje odločil za nogomet, hčerka pa za ples. Ta 
teden sta svetovno prvenstvo gledala praktično 
vsak dan in sta dobila žilico, da bi poskusila, 
vendar mislim, da ju bo čez štirinajst dni ta vo
lja minila.”

Se udeležujete tudi kakšnih veteranskih 
prvenstev?

"Do sedaj še nisem dobil povabila za kakšno 
veteransko prvenstvo, izbirnih tekem pa tudi 
ni. ”

Maja Bertoncelj,

OBČINA MEDVODE, Cesta komandanta Staneta 12, Medvode,

obvešča
da je v Uradnem listu RS, št. 6/06 z dne 20. 1. 2006, objavila naslednje javne razpise:

- za sofinanciranje kulturnih dejavnosti v Občini Medvode v letu 2006;
- za sofinanciranje kulturne dediščine v Občini Medvode v letu 2006;
-za sofinanciranje mladinskih projektov in programov v Občini Medvode v letu 2006;
- za sofinanciranje socialnih, zdravstvenih in humanitarnih dejavnosti v Občini Medvode v letu 2006;
- za sofinanciranje programov športa v Občini Medvode v letu 2006.

Vsebina javnih razpisov in razpisna dokumentacija je objavljena tudi na spletni strani Občine Medvode www.medvode.si.

Rok za prijavo na javne razpise: 20. 02. 2006.
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Občina

Preplet športa in glasbe 
pod novo streho

Decembra so na S vetju odprli vrata nove, nadstandardne športne dvorane. Razprostira se na 4.377 
kvadratnih metrih in ima 1.350 sedežev. Spomladi bodo zgradili še prepotrebna parkirišča.

Medveški športniki so imeli na odprtju nove dvorane posebno mesto. Znana imena so prišla pogledat eno najdražjih pridobitev v zgodovini Medvod.
/Foto: Tina Dokl /Foto: Tina Dokl

Medvode - Ena največjih in tudi najdražjih 
pridobitev v zgodovini Medvod je zagotovo 
športna dvorana. Na slavnostnem odprtju, ki 
je bila 8. decembra, so vrata prvič odprli 
širši javnosti in številnim domačinom, ki so 
želeli biti zraven ob tem pomembnem dogod
ku. Dvorana je bila polna skoraj do zadnjega 
kotička, cesta do nje pa zaparkirana po obeh 
straneh. Poleg večnamenske dvorane v pri
tličju sta v preostalih dveh nadstropjih še 
mala in plesna dvorana ter prostor za fitnes. 
Projekt je brez opreme in zunanje ureditve 
vreden 830 milijonov tolarjev. Večino sred
stev je in še bo prispevala Občina Medvode. 
”Z gradnjo nove dvorane smo začeli septem
bra 2003. V celoti nam je uspelo priti od že
lja do resničnosti. Upam, da bo dvorana čim 
bolj polna in da bo dobro služila potrebam 
javnega življenja v občini,” je povedal med- 
voški župan Stanislav Žagar in dodal: "Zgo
dovina športa v naši občini je dolga in pestra. 
Vedno je primanjkovalo denarja in prostorov 
za vadbo. Leta 2003 je ideja o povsem novi 
dvorani dobila potrditev Občinskega sveta in 
zagotovili smo sredstva v proračunu. Priznam 
pa, da nas je ves čas preganjala senca nedo
končane dvorane Partizan.” Revščina na 
športnem področju je odslej v občini mnogo 
manjša, manjkata pa med drugim še atletska 
steza in plavalni bazen, kar so želje za prihod
nost. Medvoščani upajo, da nanje ne bodo ča
kali tako dolgo, kot so morali čakati na šport
no dvorano.

Na odprtju sta spregovorila tudi dr. Milan 
Zver, minister za šolstvo in šport, in Julij Nov
ljan, častni občan Medvod, ki je prav na dan 
odprtja praznoval 80. rojstni dan, posebna go
sta pa sta bila svetovna prvaka, padalka Irena

Avbelj in telovadec Aljaž Pegan. "Dvorana je 
čudovita, vseeno pa bom še vedno raje skaka
la zunaj,” seje pošalila Avbljeva, Pegan pa je 
dodal: "Sem presenečen. Dvorana je velika in 
lepa. Upam, da bomo tudi mi imeli kdaj v njej 
kakšno tekmovanje.”

Občinstvo so najbolj navdušili Šentviški 
fanatiki. K sodelovanju so povabili tudi med- 
voškega župana.

Nad novo športno dvorano v Medvodah so 
bili najbolj navdušeni številni medvoški 
športniki in športnice. Nasploh je bila otvori
tev preplet športa in glasbe. Obiskovalce je v 
dvorano pospremila Godba Medvode skupaj z 
mažoretkami, zaigral je Mladinski simfonični 
in godalni orkester Glasbene šole Franca 
Šturma, nastopili so pevci Lovskega pevskega 
zbora, plesalci Katja in Klemen Kuralt, Nina 
Eržen in Matej Pritekelj, Tatjana Lahvinovich 
in Zoran Plohl, Živa Droljc ter baletna skupi
na Stevens.

Najbolj pa so s svojimi akrobacijami in 
atraktivnim zabijanjem navdušili Šentviški 
fanatiki, za konec so pod koš postavili celo 
medvoškega župana Stanislava Žagarja. V 
športnem delu programa smo videli še nastop 
športno ritmične gimnastike Šiška in Bad
minton kluba Medvode.

Dvorano je blagoslovil Jože Čuk, župnik 
Župnije Sora, nato pa so vanjo z baloni pritekli 
mladi medvoški športniki in jo uradno predali 
svojemu namenu. Z velikim veseljem so otvo
ritev pričakali tudi osnovnošolci OŠ Medvode, 
ki so na mestu stare telovadnice dobili čudovit 
objekt za športno vzgojo. Dvorana je namreč 
povezana s sosednjim šolskim objektom. Čast 
odigrati prvo ligaško tekmo v tej lepotici pa je 
pripadla medvoškim košarkarjem.

Z odprtjem pa projekt še ni dokončan. 
Spomladi bodo skupaj s šolskim prizidkom 
uredili še parkirišča, ki so jih številni športa 
in zabave željni obiskovalci na prireditvah, ki 
so v novi dvorani potekale ves december, 
močno pogrešali. M. B.

Odslej tudi fitnes 
in praznovanje otroških 

rojstnih dni
Upravljavec športne dvorane je Zavod za 

šport in prireditve Medvode. Sporočili so 
nam, da je nekaj terminov za rekreacijo še 
vedno prostih. V teh dneh pa je svoja vrata 
odprl tudi fitnes center, v katerem je na vo
ljo 12 naprav in dodatno še uteži. Odprtje 
od 9. - 22. ure, možnost vadbe pa je tudi 
pod nadzorom inštruktorja. Za prijavo in 
dodatne informacije pokličite: 3626 226 - 
recepcija.

Novost v športni dvorani je namizni tenis 
in praznovanje otroških rojstnih dni. Ob 
tem so otrokom na voljo tudi vsi športni 
rekviziti (goli, blazine in igrala). Za vse 
dodatne informacije se v dopoldanskem 
času od ponedeljka do petka obrnite na 
Mateja Gašperina (041/670-140).

Številni Medvoščani si želijo, da bi bila 
nova športna dvorana odslej nekakšen cen
ter Medvod. Zavod za šport in prireditve se 
zato trudi, da bi v njej potekalo čimveč raz
ličnih prireditev. Ena izmed njih bo kon
cert v četrtek, 16. marca, na katerem bodo 
nastopili Nuša Dercnda, Štajerskih 7, Big 
Band in Godba Medvode. M. B.
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Občina

Veliko bo "pojedla” dvorana
Sprejeli so proračun Občine Medvode za letošnje leto. Težak je več kot dve milijardi tolarjev in pol. Skoraj 

polovica sredstev bo šla za investicije, največ za poplačilo del v novi športni dvorani.

Medvode - Na decembrski seji občinskega 
sveta so medvoški svetniki sprejeli proračun 
za letošnje leto. Glede na osnutek v njem ni 
prišlo do velikih sprememb. Največ dodatnih 
sredstev so zagotovili na področju komunale, 
za vzdrževanje cest in za investicijsko 
vzdrževanje. Svetniki pa so že takoj ugotovili, 
da za vse želje denarja tudi tokrat ne bo do
volj. "Planiramo za 2 milijardi 635 milijonov 
tolarjev prihodkov, dobljenih skupaj s prene
senimi sredstvi in kreditom. Ob koncu leta 
načrtujemo najem dolgoročnega kredita z 10- 
letno dobo odplačevanja in to za 235 mili
jonov tolarjev,” je obrazložil Rok Tomšič, 
vodja oddelka za proračun in finance. 
Zadolževanje občine je nujno, je že pri obrav
navi osnutka proračuna potrdil tudi župan 
Stanislav Žagar in dodal: ”V teku so investi
cije, ki potekajo že dolgo. Poplačati moramo 
dela za športno dvorano, v dveh šolah je 
potrebno začeti z gradnjo prostorov za de
vetletko, ker je tak zakon. Vse investicije na 
področju komunale pa se kljub temu ne bodo 
zaključile, ker se ne morejo (cesta Goričane - 
Medvode).”

Proračun je glede na preteklo leto večji za 40 
milijonov. Največji prihodek je dohodnina, ki

Zlatarstvo Trtni^
Medvode

Seškova c. 9 
1215 Medvode,

DELOVNI ČAS: tel.: 01/361 1694
PON. - PET.: 9. - 18. ure 
SOBOTA 9,- 12. ure

ZAUPAJTE ZLATARSKIM 
MOJSTROM!

predstavlja v celoti skoraj polovico vseh pri
hodkov proračuna, največ sredstev, več kot 
milijarda tolarjev, pa bo šlo za investicije. 470 
milijonov bo pobrala nova športna dvorana na 
Svetju. Začeli bodo tudi z gradnjo dveh prizid
kov k osnovnim šolam, na Svetju in v Preski. 
"Proračun občine Medvode je kar velik, saj 
primerljive občine za investicije načrtujejo za

300 do 400 milijonov tolarjev manj kot naša,” 
je še dodal Tomšič. Svetniki so sprejeli tudi 
dva amandmaja. Milijon tolarjev so namenili 
za sofinanciranje zdravstvenih in socialnih de
javnosti članov sindikata azbestnih bolnikov 
Slovenije Občina Medvode, dodatne štiri mili
jone (skupaj 16 milijonov) pa za Zdravstveni 
dom Medvode. Maja Bertoncelj

Največ besed ob Djukičevem amandmaju
En milijon tolarjev je v proračunu za letošnje leto predvidenih za sofinanciranje projektov 

sindikata azbestnih bolnikov Slovenije (SABS) Občine Medvode. "Denar bo šel za preven
tivno diagnostiko, za plačilo medicinskih ekspertiz, ki se v glavnem delajo v medvoškem 
Zdravstvenem domu, ter za morebitno socialno pomoč. Sredstva bomo tako dobili tudi iz ob- ^ 
činskega proračuna, ker v državi to področje še ni urejeno,” pravi Dragan Djukic, predsed- (gš1 
nik SABS Občine Medvode in izvršni sekretar Zveze SABS in dodaja: "Desetletje je veljalo, 
da sta v naši občini eden ali dva obolela, ki imata verificirano poklicno bolezen azbestoza ali 
poklicno bolezen pl evre. Trenutno je v 83-članskem SABS Občine Medvode takšnih že de
set, prav toliko verifikacij pa v kratkem še pričakujemo.” Da pa je sindikat ta milijon sploh 
dobil, seje Djukič moral kar dobro potruditi. Občinska uprava je namreč zagovarjala drugač
no stališče. "Postavka za sofinanciranje SABS Občine Medvode ne more biti samostojna 
postavka proračuna,” je obrazložil Rok Tomšič, Tatjana Komac iz oddelka za družbene 
dejavnosti pa je še dodala: "Direktno se lahko iz proračuna financira zgolj javno službo. Osta
li prosilci se morajo javljati na občinske razpise. Odločitev, da se sindikat financira direktno 
iz proračuna, ni zakonita.” Djukič je nasprotno menil, da zakonskih zadržkov za predlagano 
financiranje ni, na koncu pa amandma preoblikoval tako, da bo denar zagotovljen na postav
ki Sofinanciranje socialnih, zdravstvenih in humanitarnih dejavnosti. M. B.

Medvode so postale mesto
Vlada Republike Slovenije je šestnajstim doslej naseljem v Sloveniji podelila status mesta. 

Med njimi so tudi Medvode. Ta odločitev ne bo imela posledic za državni proračun, prav tako 
pa tudi ne bo obremenila občinske blagajne. Vlada seje za to odločitev oprla na Zakon o lo
kalni samoupravi in upoštevala zakonsko določilo, da mora imeti naselje najmanj tri tisoč 
prebivalcev, ob tem pa mora biti zadoščeno tudi nekaterim drugim kriterijem: ekonomski 
strukturi, gostoti prebivalstva in naseljenosti, ter zgodovinskemu razvoju. Podelitev statusa 
mesta je za lokalno skupnost zgolj simbolnega značaja in pomeni, da so Medvode odslej W 
mesto, ne pa tudi mestna občina. M. B.

Šestnajstič na sv. Jakobu v čast samostojnosti
V ponedeljek, 26. decembra 2005, zvečer so se nekateri prvič, nekateri drugič in peščica 

njih že šestnajstič zapored podala k cerkvici svetega Jakoba na Brezovici, 805 metrov visok 
hrib nad mestom, da so počastili dan samostojnosti in tokrat prvič tudi dan enotnosti - precej 
Medvoščanov, okoličanov, zamejskih Slovencev, snovalcev političnega življenja, romarjev in 
pohodnikov. Organizatorja, organizacijski odbor in TUristično društvo Katarina, posebnih po
vabil za to srečanje ne pišeta. ”Da pridem na ta večer sem gor k cerkvi sv. Jakoba, je neka 
notranja nuja in čeprav sem imel danes kar nekaj drugih povabil, sem prišel sem," je med dru
gim dejal slavnostni govornik Lojze Peterle, ki je doslej manjkal le dvakrat. Prvič seje praz
novalcem samostojnosti pridružil že na plebiscitni večer v nedeljo, 23. decembra 1990, ko so 
se ti odločili, da prve, sicer neuradne, rezultate plebiscita pričakajo prav pri cerkvi Sv. Jako
ba, hkrati pa so medse povabili tudi predstavnike prve vlade. Tako kot vedno doslej je bila 
najprej maša za domovino, ki jo je tokrat daroval kar domači župnik Simon Fortuna. Poleg 
Lojzeta Peterleta je zbranim pred cerkvijo med drugim spregovoril minister za zdravje 
Andrej Bručan. Sledil je kratek kulturni program, ki so ga tokrat sooblikovali tudi pevci iz 
zamejskega Števerjana, saj je njihov župan Hadrijan Corsi že sicer stalnica praznovanja na 
Jakobu. Janez Šušteršič, ki je spregovoril v imenu organizacijskega odbora, je dejal, da je 
to praznovanje zlitje ljudstva in oblasti. Dejansko je bilo v množici, ki je ni motilo niti 
sneženje, opaziti kar nekaj vidnih predstavnikov slovenske politične javnosti, med drugim 
Miroslava Mozetiča, direktorja direktorata za zakonodajo v pravosodnem ministrstvu, Mitjo 
Ljubeljška, poslanca SDS v državnem zboru, Aleksandra Zorna, državnega sekretarja, 
zadolženega za državne proslave, in Toneta Krkoviča z obrambnega ministrstva. S. Knok
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------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- Ljudje in dogodki

Okarali so Občino za neurejen
most na Ladji

Podelili so priznanja akcije Moja dežela - lepa in gostoljubna. V ta projekt Turistične zveze Slovenije
se že več let vključuje tudi občina Medvode.

Medvode - S podelitvijo priznanj naj lepše 
urejenim objektom in krajem so v Medvodah 
zaključili z akcijo Moja dežela - lepa in gosto
ljubna, ki je lani potekala že deveto leto zapo
red. Kot je poudarila Vanja Ločniškar, nova 
predsednica Turistične zveze Medvod, so s to 
akcijo ljudi želeli pripraviti do tega, da tekmu
jejo, saj je v Medvodah veliko lepih krajev in 
tudi veliko ljudi, ki skrbijo za lepo okolico.

"Interes je vsako leto večji. Prejeli smo okoli 
35 prijav. Želimo si, da bi jih bilo prihodnjič še 
«eč. Ljudje so projekt vzeli za svojega. Poleg 
priznanj za lepo urejene objekte in okolico smo 
že tretjič zapored podelili tudi pelinov cvet in 
tako s prstom pokazali na tistega, ki kazi podo
bo našega kraja. Prejela ga je Občina Medvode 
za neurejen most čez železniško progo v vasi 
Ladja. To je že njen drugi pelinov cvet. Leta 
2004 ga je dobila za ograje v Pirničah, prvo 
leto pa smo ga podelili Policijski postaji,” je 
povedal Aleksander Bartol, vodja ocenjevalne 
komisije in predsednik Odbora za gostinstvo in 
turizem, ter dodal: ”V samo gradnjo objektov

in okolice se vedno bolj vgrajujejo avtohtoni 
produkti. Ljudi je tudi sicer potrebno "turistič
no” ozaveščati. Delovna mesta v industriji so 
namreč iz dneva v dan bolj vprašljiva."

Priznanja za leto 2005 so prejeli: TUristična 
kmetija Bormes, Občina Medvode za urejanje 
okolice "Sotočja” in krožišča na Klancu, 
družine Luštrik iz Goričan, Viduč z Ladje,

Lampič iz Vaš ter Triler iz Žleb za najlepše 
urejene zasebne hiše, Cementni izdelki Jarc, 
Tiskarna Pleško, Pivovarna in pivnica Zlate, 
POŠ Topol, Kmetija Rupar, Čebelarstvo Bu- 
kovšek, KS Smlednik za urejanje spomenika 
NOB v Valburgi, Karmeličanski samostan 
Sora, Športno društvo Sora ter Kolesarski klub 
Medvode. Maja Bertoncelj

“Trgovina z oblačili

GALEJA
Medveška c. 3, MEDVODE, V BLAGOVNEM CENTRU 
telefon: 01/3615 429, 041/693 249

NUDIMO:
■ vse zimske artikle po treh cenah

1.990, 2.990 in 3.990 SIT
■ nova kolekcija po zelo ugodnih cenah 

■ pletenine in bombaž od 3.490 SIT dalje

VLJUDNO VABLJENI!

EXPRESS KEMIČNA ČISTILNICA IN PRALNICA 
LAVRIČ, K.D.

Eealstar
Vikrče 35 

1211 Lj.-Šmartno 
tel.: 01 5116 763 
gsm: 031 543 514

Odprto
od 7. - 11. in 15. - 18. ure, 

sobota zaprto.

Pranje in ročno likanje 
srajc po 290 SIT!

KAVARNA IN FAST FOOD 4 MAČKE
Medveška c. 1, MEDVODE, tel.: 01/3617-963

NOVO - NOVO: HITRO PRIPRAVLJENE JEDI (FAST FOOD) IZ NAŠE PONUDBE:

■ TORTILLE ■ HAMBURGERJI ■ SOLATE ■ PALAČINKE
■ SENDVIČI ■ BUREK IN ŠE IN ŠE...

Križaj Robert s.p.. Sora 39/a, Medvode

KN/TO JAMNift
* d.o.o.

Avtoelektrika in avtomehanika
Sp. Senica 19c, 1215 Medvode 

Tel.: 01/36-11-279 
GSM: 041/56-83-53 

e-pošta: avto.iamnik@siol.net

Diagnostika 

vseh tipov vozili

Servis klimatskih 

naprav!

Bosch servis!
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I Ljudje in dogodki

Humanitarna likovna božičnica
V likovno humanitarnem projektu Ars Humana - "Plemenita dejanja odpirajo vrata” so zbrali 

več kot štiristo tisoč tolarjev. Razveselila sta se jih dva otroka.

Medvode - Šlo je za sploh prvi avtohtoni 
javni dogodek humanitarnega značaja v Med
vodah in hkrati za veliko pregledno razstavo 
tridesetih diplomiranih likovnikov iz Slovenije, 
kakršne v Medvodah prav tako še ni bilo. 
Izkupiček dobrodelne dražbe podarjenih slik 
ter zbranih donacij je bil kot božičnica name
njen dvema medvoškima otrokoma, prikraj

šanima za otroštvo, ki sta po izboru Centra za 
socialno delo Ljubljana Šiška - enota Medvode 
najbolj potrebna dodatne pomoči. Razstavo 
s humanitarno noto je organizirala likovna 
sekcija Penzl Mladinskega kulturnega centra 
Medvode.

"Projekt je zelo uspešno splavil svojo novo 
pojavnost v kulturnem življenju Medvod. S

Pred licitacijo slik sta se predstavila Metod Banko 
(vokal) in Joži Šalej (klavir).

tem se potrjuje, da je ideja pristala na takti 
plodnih tleh, da to zagotavlja njeno življenje i™ 
dodatni razvoj tudi v naslednjih letih. Poudari
ti pa je potrebno, da so vrata nesebičnega 
darovanja prvi odprli naši likovniki, saj so ti 
prispevali po eno ali več svojih del za do
brodelno dražbo, s katero smo, kljub nizkimi 
izklicnim cenam slik, zbrali dobrih 200 tisoč 
tolarjev, še enkrat toliko pa so ob tem prispe
vali neposredni donatorji z materialnimi ali fi
nančnimi sredstvi. To je za nov projekt, katere
ga organizacija je stekla povsem prostovoljno, 
izjemen uspeh.” je bil zadovoljen Gregor 
Nartnik, pobudnik koncepta in soorganizator.

Maja Bertoncelj

BI RADI IZMERILI 
VAŠE IMETJE?
IZDELAVA GEODETSKIH NAČRTOV ŽE OD 65.000 SIT!

z' 040848498

Geodetski biro Ema Huth s.p.
Zbiljska c. 4.1215 Medvode, t: +386 1 3613 491 £
m: +386 41 578 132, eigeodetskibiroflsiol net ^
www.geodetskibiro-huth.si ^

Čevapčiče je po produkciji filmčka pekel 
Matija Kozamernik.

Navdihnili so jih čevapčiči
Medvode - V produkciji članov video / filmske 

sekcije MKC-ja LevaEva je nastal malce nenavaden 
ultrakratki filmček z naslovom Čevapčič. V minuti in 
pol so predstavili življenjsko zgodbo čevapčiča od 
mesa naprej.

Od kod ideja za filmček, pa je obrazložil Matija 
Kozamernik, vodja sekcije: "Posneli smo ga zato, ker 
čevapčiče radi jemo. Vse skupaj pa delamo predvsem 
za zabavo.” Filmček Čevapčič ni prvi, ki so se ga 
lotili, pa tudi ne zadnji. V sekciji, ki šteje okrog pet
najst članov, imajo idejo tudi že za naslednjega, vendar 
je Kozamernik še ni želel izdati. M. B.

Vrata v vratih skoraj brez 
spodnjega pragu!

CHAMBERLAIN POGONI
»S.systems

CD \/1Z rsj A \/ n A TA

n

Industrijska vrata

Mlakarjeva ulica 107,
OPC ŠENČUR 
tel: 04/ 251 69 69
Teharska cesta 4, CELJE; 
tel: 03/ 548 22 93
www.mkl-systems.si
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Občina

S katalogom še bližje turistom
Medvode so prvič predstavljene v turističnem katalogu. Izšel je v nakladi 10.000 izvodov.

Medvode - Preteklo leto se je uspešno kon
čalo tudi za medvoške turistične delavce. Ob
čina Medvode je namreč dobila svoj turistič
ni katalog, prvo tovrstno publikacijo, ki na 
dvajsetih straneh v sliki in besedi podrobno 
predstavlja ta nekdaj zelo turistični kraj. Izšel 
je v nakladi deset tisoč izvodov, od tega jih je 
tri tisoč v angleškem jeziku.

"Medvodam želimo vrniti status turistične 
občine, ki gaje nekdaj že imela. Prvi odzivi na 
turistični katalog, ki obiskovalca na prijazen 
način popelje po občini, je zelo pozitiven. Pre
pričani smo, da smo opravili dobro delo in da 
bodo turisti videli, da Medvode niso le tovarni
ški dimniki, temveč tudi kraj, kjer se splača 
ustaviti. V ta projekt je bilo vloženega veliko

dela in želje, da se nekaj naredi. S tem bomo 
na simpatičen način obiskovalca popeljali po 
občini,” je povedal Sandi Bartol, predsednik 
Odbora za turizem in gostinstvo občine Med
vode, kije bil nosilec tega projekta.

Katalog bralca popelje po različnih podro
čjih. Prvo poglavje ima naslov Tu smo doma, 
sledijo obsežne informacije o kulturnih in na
ravnih znamenitostih, o igrah in tekmah, po
glavje z naslovom S pohodno palico, saj so 
Medvode izhodiščna točka za pohode in plani
narjenje v vseh letnih časih. V poglavju Tako 
so se preživljali izvemo, da so Medvode znane 
tudi po bogati obrtniški in industrijski tradici
ji, del kataloga pa je namenjen turističnim 
kmetijam. V katalogu je v sliki predstavljen tu
rizem skozi stoletja, zapisani so naslovi, kjer 
obiskovalec lahko dobi vse splošne informaci
je o ustanovah in o kraju, na koncu pa je pred
stavljen tudi ulični sistem mesta Medvode.

Vladimir Bertoncelj, predsednik Zgodovin
skega društva Medvode, je med drugim pove
dal: "V Medvodah imamo zelo bogato naravno 
in kulturno dediščino, kije naša tržna niša. Iz
ziv je s tem katalogom dan, gre v domače in 
tuje kraje. Ogromno dela pa nas še čaka. Goste 
bomo morali sprejeti z odprtimi rokami in z 
nasmehom na obrazu, skratka jih znati vsrkati 
v kraj. Prepričan sem tudi, da bodo turisti pri 
nas želeli ostati dlje časa in tu smo šibki.”

Maja Bertoncelj

Najmanj razpravljali o spolnosti
Sredi januarja je v Medvodah potekal občinski otroški parlament na temo Tabuji - prepovedane stvari. 

Da bi tabuje razbili, se moramo o njih pogovarjati, so ugotavljali učenci.
Medvode - Šestnajstega otroškega parlamenta so se udeležili učenci 

iz osnovnih šol Preska, Medvode, Smlednik in Pirniče, iz Vzgojno- 
izobraževalnega zavoda Smlednik in podružnične šole iz Topola. Po
leg njih so v razpravi sodelovali tudi župan Stanislav Žagar, koordi
natorka medvoške akcijske skupine za preventivo zlorabe dovoljenih in 
nedovoljenih drog Nataša Pust ter Tatjana Komac in Gregor Roz
man iz oddelka za družbene dejavnosti. Učenci so po šolah večinoma 
razpravljali o družinskih težavah, nasilju, smrti, odvisnosti, ločitvah in 
spolnosti. Prav za slednjo seje izkazalo, daje mladim ob tej tematiki 
očitno precej nelagodno, saj so bili učenci najmanj zgovorni ob tej pro
blematiki.

Zanimive izsledke je prinesla anketa o spolnosti, ki sojo izvedli med 
učenci višje stopnje na pirniški šoli. Večina se jih o tej tematiki najlaž
je pogovarja s prijatelji. Primerna starost za prvi spolni odnos se 
večini zdi 16 let, kljub temu pa je nekaj učencev že imelo to izkušnjo. 
Za nasilje v šolah so do določene mere okrivili medije, ki predvajajo 
nasilne vsebine. Tildi učenci iz Smlednika so se med razpravo obregni
li ob poročanje medijev o tabujih, ki po njihovem mnenju vse preveč
krat dajejo prednost pompoznosti, namesto da bi bili vzgojni.

Da bi tabuje razbili, se moramo o njih pogovarjati, so ugotavljali. Žal 
pa je premalokrat tako, jim je odvrnila Nataša Pust, saj naj bi, kot je 
pokazala anketa, ki so jo izvedli na vseh medvoških osnovnih šolah, 
kar četrtina anketirancev zase zadržala težave, s katerimi se soočajo. 
”Ni prav, da se o težavah ne pogovarjate z nikomer. Poiskati morate 
različne zaupnike, saj se z eno osebo ne boste mogli pogovarjati o vseh 
problematikah,” jim je svetovala. Učenci so nadalje ugotavljali, da se

Učenci so razpravljali o tabujih, le pri spolnosti jim je bilo precej nelagodno.

veliko tabujev ustvari v družini in da ob današnjem hitrem življenj
skem tempu mnogi starši preprosto nimajo več časa za pogovor o 
tabujih. Župana so opozorili tudi na psihično in včasih celo fizično 
nasilje, ki ga učitelji izvajajo nad učenci. Slednji zaradi bojazni, da bi 
se zamerili drugim učiteljem to raje zadržijo zase. Dotaknili so se še 
revščine in problematike različnih nacionalnosti ter na koncu ugotovi
li, da so tabuji vedno bili in vedno bodo. Ana Hartman
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I Ljudje in dogodki ■

Posebno priznanje Vikiju Grošlju
Konec decembra so v Pirničah praznovali 30-letnico šole. Na slovesni prireditvi so podelili priznanja vsem,

ki so na šoli zaposleni že več kot 25 let.

Zgornje Pirniče - Konec decembra, tik pred 
božično-novoletnimi počitnicami, je bilo na 
šoli v Pirničah izjemno slovesno. Praznovali so 
30-letnico nove šole, ki je bila tedaj za krajane 
težko pričakovana pridobitev. Začetki šolstva v 
Pirničah sicer segajo v daljno leto 1886. Pouk 
je tedaj potekal v stavbi, kjer je danes vrtec. 
Vse do leta 1975 so poučevali le prve štiri raz
rede, starejši osnovnošolci pa so se morali vo

ziti k pouku v druge šole, v Šmartno, Presko in 
Šentvid. Šola je bila zaradi tega v Pirničah nuj
no potrebna, so se strinjali krajani.

Leta 1971 je bil razpis za prvi samoprispe
vek; solidarnost je bila tedaj ena izmed najhi
trejših poti do nove šole. ”Z izgradnjo nove 
šole seje pokazalo, daje moč ljudi vsemogoč
na,” je v svojem govoru poudarila ravnateljica 
Martina Kutnar. Pirniška šola, ki sojo v tem

času dvakrat dogradili, je kmalu postala ena 
izmed vodilnih. Februarja 1976 so uvedli celo
dnevno osnovno šolo, na kateri so se šolali tudi 
zamejci, je še pojasnila.

Slovesne prireditve, ki so jo sooblikovali pir- 
niški učenci in učitelji ter člani KUD-a Pirni
če, AK Vertikala in Baletne šole Stevens, sta 
se med drugim udeležila tudi šolski minister 
dr. Milan Zver in medvoški podžupan Alek
sander Mrak. Minister Zver je v svojem go
voru poudaril velik pomen šole, ki mora ne le 
izobraževati, pač pa učencem dati tudi vredno
te in kreposti, ki jih bodo vodile skozi življe
nje. "Učitelji imajo tako od nekdaj težko in od
govorno delo. Učence morajo naučiti tudi, 
kako premagovati dileme v vsakdanjem življe«, 
nju. Prepričan sem, da bodo pirniški učitelji fiff' 
težko nalogo tudi v prihodnje dobro opravlja
li,” je dejal. Tudi podžupan Mrak je v svojem 
govoru poudaril pomen šole. "Šola je umetni
ška delavnica, v kateri ustvarjajo umetnine, ki 
bodo krasile svet,” je dejal in se obenem vsem 
zahvalil za trud.

Slovesnost so zaključili s podelitvijo priznanj 
vsem, ki so na šoli zaposleni že več kot 25 let. 
Priznanja so prejeli Rozalija in Štefka Stro
jan, Irena Stanič, Štefi Maček, Metka Prin
čič, Polka Šilar, Marina Topčič, Karmen 
Rebolj in Viki Grošelj. Alpinistu in športne
mu pedagogu, ki je na šoli zaposlen že od leta 
1978, je Kutnarjeva podelila tudi posebno 
priznanje. Ana HartmanŠolski minister dr. Milan Zver in dobitnik posebnega priznanja šole, alpinist Viki Grošelj.

Smledničan na vrhu DURS-a
Z novim letom je Davčno upravo prevzel Ivan Simič, ki je bil doslej v Medvodah znan 

tudi kot predsednik NK Jezero Medvode.

Medvode - Novi v.d. generalnega direktorja Generalnega davčnega 
urada Davčne uprave Republike Slovenije je z novim letom postal Ivan 
Simič, znani davčni svetovalec, ki je to delo opravljal 17 let in dal sko
zi nešteto inšpekcijskih pregledov. Star je 47 let in že enajst let stanuje 
v Smledniku. Za cilj na novem delovnem mestu si je zastavil prijazno 
davčno upravo, davčni sistem pa naj bi bil po njegovem čimbolj eno
staven s čim nižjimi davčnimi stopnjami.

"Trenutno se na svojem novem delovnem mestu ukvarjam prav z 
vsem. Seznanjam se z delom in obiskujem zaposlene v Davčni upravi, 
ki jih je skupaj okrog 2.600. Obiskal sem že več kot polovico Sloveni
je. Ne vem, kako je bilo s tem prej, vendar biti v stiku z zaposlenimi je 
moj način dela. Novost bo tudi brezplačna linija, kamor me bodo davč
ni zavezanci lahko poklicali vsako zadnjo sredo v mesecu med 15. in 
18. uro,”je povedal Ivan Simič, kije v novi službi praktično ves dan 
in dodal: "Davčno upravo sem poznal že prej, vseeno pa sem malce 
presenečen nad obsegom dela.”

Ivan Simič je v Medvodah dobro poznan tudi v športnih krogih. Je 
sedaj že nekdanji predsednik NK Jezero Medvode in do pred kratkim 
tudi član Sveta zavoda za šport in prireditve Medvode, v katerega je bil 
imenovan kot predstavnik ustanovitelja. Z obeh položajev je ob imeno
vanju za prvega moža DURS-a odstopil. Razlog je pomanjkanje časa. 
Še naprej pa ostaja predsednik Medobčinske nogometne zveze Ljublja
na. "Nogomet sem aktivno igral sedem let in ga v vlogi igralca zaklju

čil v Medvodah,” je obrazložil Simič, zaenkrat še v.d. direktorja 
DURS-a, kot pa nam je povedal, se bo najverjetneje prijavil tudi na 
razpis za direktorja. Seveda, ko bo ta izšel. Maja Bertoncelj
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--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------Gospodarstvo

Colorju uspel preobrat v dobiček
Potem ko je Color postal član Poslovne skupine Helios, pričakujejo za lansko poslovno leto

najmanj milijon evrov dobička.

Medvode - Le dobro leto in pol je minilo, 
odkar je bila podpisana pogodba, s katero je 
Poslovna skupina Helios za 15,5 milijona 
evrov od Save kupila medvoško tovarno sin
tetičnih smol, barv in lakov Color in po treh 
letih izgub v Medvodah že poslujejo z do
bičkom. Kot nam je dejal direktor družbe 
Tomaž Bučar, je Color v letu 2005 uspešno 
sledil ciljem integracije v skupino Helios, pri 
čemer so prilagodili organiziranost družbe pri 
razvoju, trženju in proizvodnji. V skupini so 
oblikovali razvojne ekipe, v katerih se bo kon
centriral bazični in aplikativni razvoj, kar bo 
po njihovem mnenju pomembna konkurenčna 
mrednost. Prav tako so pozornost namenjali 
prilagoditvi izdelkov prihajajoči novi okolje
varstveni zakonodaji v skladu z evropskimi di
rektivami. Pri proizvodnji so delno izvršili 
prenose skupin izdelkov iz Heliosa v Color in 
obratno, v trženju so aktivnosti potekale na 
pripravi politike blagovnih znamk, definiranju 
ciljnih tržišč, ključnih kupcev, distribucije in 
cenovne politike.

Pomembne premike in sinergijske učinke so 
beležili na področju nabave osnovnih surovin, 
kar je bilo stroškovno zelo pomembno. Color 
je do konca leta 2005, ko je leto zaključil z 
enakim številom zaposlenih, kot je bilo ob za
četku leta, prodal več kot 32.000 ton izdelkov, 
kar znese 16 odstotkov več kot leto prej. Vred
nost prodaje je ocenjena na 54 milijonov 
evrov, kar je 19 odstotkov več kot leta 2004. 
Produktivnost se je zvišala za 12 odstotkov, 
ob koncu leta pa je bilo več kot milijon evrov 
čistega dobička. Donos na kapital je znašal 
okoli 7,4 odstotka. V Heliosu so zadovoljni 
tudi ob dejstvu, da so lahko izpolnili obljubo 
zaposlenim o tem, da ne bodo odpuščali, zago
tovili redne plače, regres in ob koncu leta so 
dobili tudi 13. plačo. Thdi v letu 2006, ko v 
poslovni skupini Helios, poleg novih akvizicij, 
načrtujejo dvoštevilčno organsko rast, bodo 
nadaljevali z drugo od treh faz integracije 
Colorja, pri čemer naj bi Color prodal za 62 
milijonov evrov izdelkov, čisti dobiček pa naj 
bi presegel 1,6 milijona evrov. Štefan Žargi

e*

Tomaž Bučar

©
COLOR industrija sintetičnih 
smol, barv in lakov, d. d.
C. komandanta Staneta 4, 
1215 Medvode, Slovenija 
T +386 1 36 29 100,
F +386 1 36 29 121 
E info@color.si 
www.color.si
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Znanje tujih jezikov je najboljša naložba za vašo prihodnost

POUČEVANJE 
TUJIH JEZIKOV

prof. Meta KONŠTANTIN KUMER

e-mail: meta.konstantin@siel.net

Informacije in prijave: Podlubnik 253, Škofja Loka, tel: 04/ 51 50 590, fax: 04/51 50 592

•d

1

NEMŠČINA || ANOI.EŠČINA
ODRASLI (INTENZIVNI TEČAJI)

tečaj začetek
1. stopnja ponedeljek 17.00 - 19.00 13. 2. 2006

16.00 - 18.00 14. 2. 2006
19.00 - 21.00 15. 2. 2006

četrtek 18.00 - 20.00 16. 2. 2006
četrtek 20.00 - 22.00 16. 2. 2006

08.00 - 10.00 17. 2. 2006
petek 18.00 - 20.00 17. 2. 2006

2. stopnja ponedeljek 16.00 - 18.00 13. 2. 2006
19.00 - 21.00 14. 2. 2006
18.00 - 20.00 15. 2. 2006
20.00 - 22.00 15. 2. 2006

četrtek 08.00 - 10.00 16. 2. 2006
četrtek 17.00 - 19.00 16. 2. 2006

3. stopnja ponedeljek 08.00 - 10.00 13. 2. 2006
ponedeljek 19.00 - 21.00 13. 2. 2006

17.00 - 19.00 15. 2. 2006
petek 18.00 - 20.00 17. 2. 2006

4. stopnja torek 19.00 - 21.00 14. 2. 2006
četrtek 17.00 - 19.00 16. 2. 2006

5. stopnja četrtek 19.00 - 21.00 16. 2. 2006

6. stopnja ponedeljek 19.00 - 21.00 13. 2. 2006

7. stopnja sreda 19.00 - 21.00 15. 2. 2006

30-urni I petek 18.00 - 20.00 17. 2. 2006
30-urnl II sreda 19.00 - 21.00 15. 2. 2006

obnovitveni ponedeljek 19.00 - 21.00 13. 2. 2006
sreda 17.00 - 19.00 15. 2. 2006

poslovni / ponedeljek 19.00 - 21.00 13. 2. 2006
konverzacija
priprava na izpit 19.00 - 21 OO 15. 2. 2006
slovnica ponedeljek 19.00 - 21 .OO 13. 2. 2006
trgovci četrtek 20.00 - 21.30 16. 2. 2006
gostinci ponedeljek 15.00 - 17.00 13. 2. 2006

UPOKOJENCI
tečaj dan ura začetek
začetni 10.00 - 11.30 17. 2. 2006
nadaljevalni ponedeljek 10.00 - 11.30 13. 2. 2006

UČENCI, DIJAKI (ZAČETNIKI)
tečaj dan ura začetek
1 .,2.,3. razred 16.40 - 17.25 15. 2. 2006
4.,5.,7. razred 15.50 - 16.35 15. 2. 2006
8.,9. razred, 17.15 - 18.45 14. 2. 2006
dijaki 14.15 - 15.45 15. 2. 2006

petek 18.00 - 19.30 17. 2. 2006

DIJAKI (UTRJEVANJE ŠOLSKE SNOVI)
tečaj začetek
1. letnik 17.15 - 18.45 14. 2. 2006

14.15 - 15.45 15. 2. 2006
petek 18.00 - 19.30 17. 2. 2006

2. letnik petek 16.00 - 17.30 10. 2. 2006
3. letnik 18.00 - 20.00 10. 2. 2006
priprava 
na maturo

torek 17.15 - 18.45 7. 2. 2006

ODRASLI (INTENZIVNI TEČAJI)
tečaj
1. stopnja ponedeljek

ponedeljek

četrtek
četrtek
četrtek

08.00 - 10.00
19.00 - 21.00
17.00 - 19.00
19.00 - 21.00
16.00 - 18.00 
18.00 - 20.00 
20.00 - 22.00

začetek
13. 2. 2006
13. 2. 2006
14. 2. 2006
15. 2. 2006
16. 2. 2006 
16. 2. 2006 
16. 2. 2006

2. stopnja ponedeljek
ponedeljek
ponedeljek

četrtek

16.00 - 18.00 
18.00 - 20.00 
20.00 - 22.00 
08.00 - 10.00
19.00 - 21.00
17.00 - 19.00
19.00 - 21.00

13. 2. 2006 
13. 2. 2006
13. 2. 2006
14. 2. 2006
14. 2. 2006
15. 2. 2006
16. 2. 2006

3. stopnja ponedeljek

četrtek
četrtek

19.00 - 21.00
17.00 - 19.00
16.00 - 18.00 
18.00 - 20.00 
20.00 - 22.00 
08.00 - 10.00 
19.00 - 21.00

13. 2. 2006
14. 2. 2006
15. 2. 2006 
15. 2. 2006
15. 2. 2006
16. 2. 2006 
16. 2. 2006

4. stopnja ponedeljek 17.00 - 19.00
19.00 - 21.00
08.00 - 10.00 
19.00 - 21.00

13. 2. 2006
14. 2. 2006
15. 2. 2006 
1 5. 2. 2006

5. stopnja ponedeljek 19.00 - 21.00 13. 2. 2006

6. stopnja
Imdl

08.00 - 10.00 
19.00 - 21.00

15. 2. 2006 
15. 2. 2006

priprava na izpit ponedeljek 19.00 - 21.00 13. 2. 2006

konverzacija 
(native speaker)

ponedeljek 17.00 - 19.00
19.00 - 21.00

13. 2. 2006 
1.3. 2006

poslovni 
(native speaker)

sreda 17.00 - 19.00 1.3. 2006

obnovitveni ponedeljek

četrtek
četrtek

19.00 - 21 .OO
17.00 - 19.00
08.00 - 10.00 
19.00 - 21.00

13. 2. 2006
14. 2. 2006 
16. 2. 2006 
16. 2. 2006

slovnica
trgovci
gostinci

ponedeljek
ponedeljek
ponedeljek

19.00 - 21.00
20.00 - 21.30
15.00 - 17.00

13. 2. 2006 
13. 2. 2006 
13. 2. 2006

UPOKOJENCI
tečaj
začetni 
nadaljevalni 1 
nadaljevalni 2

ponedeljek
10.00 - 11.30 
10.00 - 1 1.30 
10.00 - 1 1.30

začetek
14. 2. 2006 
13. 2. 2006
15. 2. 2006

UČENCI (ZAČETNIKI)
tečaj
predšolski,
1 .,2. razred
3.,4. razred sreda

16.40 - 17U25 

15.50 - 16.35

začetek
15. 2. 2006

15. 2. 2006

UČENCI, DIJAKI (UTRJEVANJE ŠOLSKE SNOVI)
tečaj
5. razred
7. razred
8. razred
9. razred 
1. letnik 
2.letnik 
3.letnik

naPnmaturo

četrtek
ponedeljek

četrtek

15.50 - 16.35 
15.00 - 15.45 
17.30 - 18.45 
17.30 - 18.45
17.30 - 18.45 
15.45 - 17.15 
17.15 - 18.45 
17.15 - 18.45
18.30 - 20.00

začetek
9. 2. 2006 
6. 2. 2006 

15. 2. 2006 
7. 2. 2006 
9. 2. 2006 
6. 2. 2006 
6. 2. 2006 
7. 2. 2006 
3. 2. 2006
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FRANCOŠČINA
ODRASLI (INTENZIVNI TEČAJI)

tečaj
1. stopnja

četrtek
17.00 - 19U00
19.00 - 21.00

začetek
14. 2. 2006 
16. 2. 2006

2. stopnja sreda 19.00 - 21.00 15. 2. 2006

3. stopnja četrtek 19.00 - 21.00 16. 2. 2006

5. stopnja sreda 19.00 - 21.00 15. 2. 2006

konverzacija torek 19.00 - 21.00 14. 2. 2006

UPOKOJENCI
tečaj
začetni četrtek 10.00 - 11U30 16.Z2.Č”o06

UČENCI, DIJAKI (ZAČETNIKI)
tečaj začetek
3., 4. razred torek 15.45 - 16.30 14. 2. 2006

5., 7. razred torek 16.30 - 17.15 14. 2. 2006

8., 9. razred, 
dijaki

torek 17.15 - 18.45 14. 2. 2006

DIJAKI (UTRJEVANJE ŠOLSKE SNOVI)
tečaj dan ura začetek
1. letnik torek 17.15 - 18.45 14.2.2006
2. letnik sreda 17.15 - 18.45 15. 2. 2006
3. letnik sreda 17.15 - 18.45 15. 2. 2006
priprava sreda 19.00 - 21.00 15.2.2006
na maturo

ITALIJANŠČINA
ODRASLI (INTENZIVNI TEČAJI)

tečaj
1. stopnja II 19.00 - 21.00

08.00 - 10.00
14.00 - 16.00
18.00 - 20.00

začetek
14. 2. 2006 
17. 2. 2006 
17. 2. 2006 
17. 2. 2006

2. stopnja četrtek
četrtek

08.00 - 10.00 
19.00 - 21.00

16. 2. 2006
16. 2. 2006

3. stopnja 08.00 - 10.00
16.00 - 18.00

14. 2. 2006 
17. 2. 2006

4. stopnja sreda 17.00 - 19.00 15. 2. 2006

5. stopnja četrtek 17.00 - 19.00 16. 2. 2006

6. stopnja torek 17.00 - 19.00 14. 2. 2006

konverzacija ponedeljek 19.00 - 21.00 13. 2. 2006

gostinci torek 10.00 - 11.30 14. 2. 2006

trgovci ponedeljek 20.00 - 21.30 13. 2. 2006

UPOKOJENCI
tečaj
začetni petek 10.00 - 11U30

začetek
17. 2. 2006

UČENCI, DIJAKI (ZAČETNIKI)
tečaj
3.,4. razred torek 16.15 - 17U00

začetek
14. 2. 2006

5.,7. razred četrtek 15.30 - 16.15 16. 2. 2006

8.,9. razred, 
dijaki

petek 14.30 - 16.00 17. 2. 2006

ŠPANŠČINA
ODRASLI (INTENZIVNI TEČAJI)

tečaj začetek
1. stopnja 19.00 - 21.00 14. 2. 2006

17.00 - 19.00 15. 2. 2006
petek 08.00 - 10.00 17. 2. 2006

2. stopnja ponedeljek 17.00 - 19.00 13. 2. 2006

3. stopnja torek 19.00 - 21.00 14. 2. 2006

4. stopnja ponedeljek 19.00 - 21.00 13. 2. 2006

5. stopnja ponedeljek 19.00 - 21.00 13. 2. 2006

UPOKOJENCI
tečaj dan začetek
začetni petek 10.00 - 11.30 17. 2. 2006

UČENCI, DIJAKI (ZAČETNIKI)
tečaj začetek
3.,4. razred sreda 16.15 - 17.00 15. 2. 2006

5.,7. razred sreda 15.30 - 16.15 15. 2. 2006

8.,9. razred, 
dijaki

sreda 17.00 - 18.30 15. 2. 2006

NIZOZEMŠČINA, MADŽARŠČINA, PORTUGALŠČINA PO DOGOVORU

RUŠČINA
ODRASLI (INTENZIVNI TEČAJI)

tečaj dan ura začetek
1. stopnja sreda 19.00 - 21.00 15. 2. 2006

2. stopnja ponedeljek 19.00 - 21.00 13. 2. 2006

ODRASLI (INTENZIVNI TEČAJI)
tečaj dan ura začetek
1. stopnja sreda 17.00 - 19.00 15. 2. 2006

2. stopnja sreda 19.00 - 21.00 15. 2. 2006

UČENCI, DIJAKI (UTRJEVANJE ŠOLSKE SNOVI)
tečaj dan ura začetek
8., 9. razred četrtek 17.30 - 18.45 16. 2. 2006

1 .,2. letnik četrtek 17.15 - 18.45 16. 2. 2006

priprava 
na maturo

sreda 17.15 - 18.45 15. 2. 2006

LATINŠČINA
ODRASLI (INTENZIVNI TEČAJI)

tečaj dan ura začetek
1. stopnja četrtek 19.00 - 21.00 16.2.2006

HRVAŠČINA
ODRASLI (INTENZIVNI TEČAJI)

tečaj dan ura začetek
1. stopnja torek 19.00-21.00 14.2.2006

PREVAJANJA
- piano prevajanje besedil v angleški, nemški, francoski. 

Italijanski, ruski, španski In madžarski Jezik 
- pisno prevajanje Iz tujega v slovenski Jezik 

- lektoriranje

MATEMATIKA
ODRASLI (INTENZIVNI TEČAJI)

tečaj
priprava 
na maturo

četrtek 17.15 - 18.45
začetek

16. 2. 2006

začetni - 20 ur ponedeljek, sreda 17.00 - 20.00 13. 2. 2006ii

torek, četrtek 17.00 - 20.00 7. 3. 2006

nadaljevalni - 20 ur torek, četrtek 17.00 - 20.00 14. 2. 2006
(VVord) ponedeljek, sreda 17.00 - 20.00 6. 3. 2006

Excel - 20 ur torek, četrtek 17.00 - 20.00 14. 2. 2006

Povver Polnt - 6 ur petek 17.00 - 19.30 17. 2. 2006

mozaik (20 ur) sreda 18.00 - 20.30 15. 2. 2006

aranžiranje (20 ur) torek 18.00 - 20.30 14. 2. 2006

nakit (5 ur) petek 17.00 - 18.30 17. 2. 2006

risanje (20 ur) ponedeljek 17.00 - 19.30 13. 2. 2006
/odrasli/

risanje (20 ur) petek 15.00 - 16.30 17. 2. 2006
/učenci, dijaki/

keramika (20 ur) sreda 18.00 - 20.30 22. 2. 2006

slikanje (20 ur) torek 17.00 - 19.00 14. 2. 2006
/učenci,dijaki/

slikanje (20 ur) sreda 18.00 - 20.30 15. 2. 2006
/odrasli/

klekljanje (20 ur) ponedeljek 18.00 - 20.30 20. 2. 2006

poslikava stekla, torek 18.00 - 20.30 14. 2. 2006
svile, porcelana 
(10 ur)

VLJUDNO VABLJENI !
Pouk bo v prostorih Osnovne šole Škofja Loka-Mesto,Šolska ul. 1 (pri avtobusni postaji).
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Po tragediji pred Lipo
Odstopil je glavni tržni inšpektor, uvedli so postopka zoper tržno inšpektorico in njeno vodjo, 

lastnika diskoteke Roberta Tomaža Zavašnika pa so priprli.

Tragedija, ki seje 23. decembra lani zgodila pred diskoteko Lipa v 
Spodnjih Pirničah, je dodobra pretresla celotno slovensko javnost. 
Najbrž ga ni občana, ki bi konec lanskega leta spregledal novice o tra
gični usodi treh najstnic, ki jih je pred vhodom v klub Lipa do smrti 
poteptala množica mladih obiskovalcev.

Šele tragični dogodek je razkril tudi številne nepravilnosti v poslo
vanju kluba Lipa v zadnjih letih. Zaradi objektivne odgovornosti je 
tako kmalu po novem letu odstopil glavni tržni inšpektor Roman 
Kladošek, minister za gospodarstvo Andrej Vizjak pa je sporočil, da 
so uvedli postopka zoper tržno inšpektorico Mileno Lipužie Brdar, 
ker ni sprejela ustreznih ukrepov, in zoper vodjo Območne enote 
Ljubljane Andreja Žaklja zaradi opustitve strokovnega nadzora nad 
delom podrejene inšpektorice Brdarjeve.

Medresorska komisija je namreč ugotovila, da tržna inšpekcija ni iz
vedla postopka zapečatenja Lipe, čeprav je za to imela vse vsebinske 
in postopkovne podlage. "Zakaj do zapečatenja lokala ni prišlo, iz do
kumentacije ni razvidno,” je dejal minister Vizjak. Ugotovili so, daje 
tržna inšpektorica v primeru Lipa že marca 1999 izdala odločbo o 
prepovedi opravljanja gostinske dejavnosti, dve leti kasneje pa tudi 
sklep o dovolitvi izvršbe. Da lastnik diskoteke Robert Tomaž Zavaš
nik opravlja gostinsko dejavnost na veliko večji površini od 85 kva
dratnih metrov, za kolikor je imel dovoljenje, je bila seznanjena tudi 
gradbena inšpekcija, ki je o tem novembra 2003 obvestila tudi med- 
voško policijo in tržno inšpekcijo. Tržna inšpektorica bi tu morala 
uporabiti zakon o preprečevanju dela in zaposlovanja na črno, a tega 
ni storila, je dejal minister in ocenil, da so v zgodbo vpleteni tudi dru
gi državni organi.

Vrata diskoteke Lipa so zaprta, odkar se je pred božičem zgodila tragična nesreča.

Medtem so Zavašniku podaljšali pripor, v katerem je od 26. decembra 
lani. Zavašnik, ki je ovaden povzročitve splošne nevarnosti, je sicer v iz
javi za javnost zapisal, da ni kriv in je v zaporu po krivici. Pred kratkim 
pa je na Okrožnem državnem tožilstvu v Ljubljani podal tudi ovadbo zo
per neznane storilce zaradi suma storitve treh kaznivih dejanj povzročit
ve smrti iz malomarnosti. Simon Šubic, foto: Gorazd Kavčič

DROGERIJA ELI
V BC MEDVODE, tel. 01/361 69 76

Bliža se Valentinovo, 
čas drobnih presenečenj 

in pozornosti. 
Pripravili smo darilca 

in vam pomagali 
pri izbiri.

Pričakujemo vas!
ŠAČIROVIČ IN DRUŽBENIKI, d.o.o,, Prelka o. IB, Medvode

Cesta ob Sori 7, tel.: 01/361 52 52 
'® ODPRTO: pon. - pet.: 7.00 - 20.00 

sobota: 7.00 -12.00

¥

I Naj vam sv. Valentin pokloni 
veliko ljubezni, mi pa vam s tem 

5 oglasom podarjamo 10% popust!
| (od 11. 2. do 10. 3.)

f Prisrčno vabljeni!

AVTO MEDVODE
• Prodaja novih in rabljenih 

avtomobilov
• Odkup rab{jenih 

avtomobilov
• Prepisi vosil
• Vo%ila » garanejjo

Gorenjska c. 12, 
Medvode
Tel./fax: 01/36-11-601 
GSM: 041/330 578 
www.avlomedvode.com

ORSKV, d.o.o., Hafnerjevo na*. 29, Škofja I»ka

wffim s i i
■i

■ m f
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LtOkblffER 
'MEDVODE
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Obiskali smo Asto Tavčar
Ljudje in dogodki

Ustvarjalnost ji sije iz oči
Pred dnevi smo v Zbiljskem gaju obiskali gospo Asto Tavčar, ki bo v naslednjih dneh (20. februarja)

praznovala svoj 92. rojstni dan.

Rodila ste se v tej občini in po mnogih letih 
ste se ponovno vrnili v svojo rojstno mesto. 
Vaš rojstni kraj je še posebej zanimiv. Za
kaj?

”Moj oče - Ivan Pečarje bil načelnik železni
ške postaje Preska pri Medvodah. Takrat se že
lezniška postaja ni imenovala Medvode, ker je 
bila ta v Preski. Medvode kot naselje - vas so 
bile samo med vodama Sora in Sava, zato se 
tudi tako imenujejo. TU se nas je rodilo šest 
otrok. Moja rojstna letnica je 1914. Danes je po
leg mene živa samo še tri leta starejša sestra, ki 
je v Ljubljani.”

f^Znano je, da ste se večkrat selili iz kraja v
^kraj. Zakaj?

"Najprej smo se preselili v Ljubljano, ker je 
oče prevzel na železnici odgovornejše delo. 
Tam sem se šolala in tudi kasneje nadaljevala 
šolanje na fakulteti. Sem diplomirana biologi
nja, kar je bilo za tiste čase po prvi svetovni 
vojni za dekle kar velik dosežek. Kasneje sem 
se poročila. Poročna priča pa nama je bil moj 
učitelj na Liceju prof. Dolinar. Potem sva se 
preselila v Goričane, kjer je bil mož Edo glav
ni komercialist v tovarni Celuloze in papirja. 
On je diplomiral na ekonomski fakulteti v Lei
pzigu. Na žalost se v začetku jaz nisem zaposli
la, kajti za moža je bilo nerazumljivo, da bi bila 
žena v službi, če mož zaseda pomembno mesto 
v tako veliki tovarni. Enostavno nisem imela 
njegovega soglasja. Živela sva v veliki "fabrški 
hiši” nasproti jeza na Sori. Takoj ob začetku 
vojne so moža kot rezervnega oficirja in staro
sto Sokola odpeljali v ujetništvo. Poročena sva 
bila komaj tri leta. Preselila sem se nazaj v

^^Ljubljano, kamor je prišel iz ujetništva tudi 
mož Edo.

Kmalu po vrnitvi moža se nama je leta 1943 
rodil sin. Mož seje po vojni zaposlil v tovarni 
papirja v Vevčah. Takrat sva se sporazumela, 
da sem šla tudi jaz v službo in preseljevanja so 
se prekinila.”
Ste po vojni dobili takoj zaposlitev v svojem 
poklicu ali ste morali sprejeti, kar so Vam 
ponudili, oziroma, kar je bilo na razpolago?

"Najprej sem se zaposlila na "Šubičevi” gim
naziji, kot profesorica biologije, kar sem po iz
obrazbi tudi bila. Žal sem tu ostala samo štiri 
leta. Prišla je neka gospa brez potrebne izobra
zbe. Imela pa je druge "kvalifikacije” in željo, 
dajo dijaki kličejo "profesor" in jaz sem mora
la oditi na osnovno šolo v Polje pri Ljubljani. 
Tam sem ostala 12 let. Poučevala sem kemijo, 
vse do leta 1962, ko sem odšla na Trgovsko 
šolo v Ljubljani. Nisem pa predavala biologije, 
temveč popolnoma drugo stvar in sicer predmet 
- blagoznanstvo. Zelo zahteven in pomemben 
predmet za bodoče trgovce. Obenem sem na 
gostinski šoli, ki je bila v isti zgradbi spodaj, 
ocenjevala prehrano. Po sili razmer sem posta
la tudi poznavalka in ljubiteljica hrane. Na tej 
šoli sem ostala vse do upokojitve leta 1974."

To je dom, v katerem se gospa Asta tako lepo in dobro počuti. Foto: Gorazd Kavčič

Vseskozi pa ste stanovali v Vevčah in se 
dnevno vozili v mesto na delo?

"Najprej smo res stanovali. Vendar smo kma
lu ugotovili, da moramo napraviti nekaj svoje
ga. Mož ni bil najbolj navdušen, ker se je pov
sem posvečal samo službi. Sama sem morala 
prevzeti pobudo in začeli smo graditi in tudi 
zgradili svojo hišo v sklopu tako imenovanega 
"četvorčka”. Bilo je veliko veselja ob vselitvi. 
To je bilo leta 1962. Kot sem že dejala, sem ta
krat zamenjala tudi službo in ponovno odšla 
poučevat v mesto. Bili smo na svojem, kjer smo 
uživali ob sadovih svojega dela. Vsi smo bili 
srečni: mož, jaz in sin. Ta hiša še danes stoji in 
služi svojemu namenu.

Sin, ki je ekonomist, si je kasneje uredil svo
je stanovanje v Polju. Zadnja leta pred priho
dom v Medvode pa sem jaz stanovala v njego
vem stanovanju. Skoraj med prvimi sem prišla 
sem v Medvode in sicer decembra leta 2002.” 
Zakaj ste se sploh odločili za doni, ko pa vi
dimo, kako zdravi in čili, polni volje do dela 
in življenja ste še danes?

"Verjetneje bilo več vzrokov. Prvič pri 88. le
tih mora človek misliti tudi na težave, ki lahko 
kaj hitro prizadenejo človeka, drugič je bila 
možnost priti v ta dom in kot rojena v tem kra
ju nisem niti za trenutek pomislila na kaj dru
gega. Nikoli v teh letih bivanja tu v tem novem 
domu mi ni bilo niti najmanj žal.

Veliko raznih lepih spominov me veže na te 
kraje in tako rada o njih razmišljam in se o njih 
tudi pogovarjam."
Torej se v tej okolici dobro počutite in ste za
dovoljni! Ali se motimo in imate tudi kakšne 
pripombe na življenje v domu?

"Odlično se počutim. Okolica je lepa in tudi 
sprehodi tod okoli so zelo lepi. Brez kakšnih 
pripomb. Veste tudi doma ni vedno vse naj lep

še, pa ste zadovoljni. Biti moramo realni in ob
jektivni in tako bomo vsi zadovoljni in veseli.

Z vsemi uslugami od zaposlenih do prehrane 
sem zadovoljna in nimam nobenih pripomb. Še 
več - veliko pohvale in si želim samo to, da bi 
to trajalo tudi v prihodnje. Veste, marsikdo ima 
včasih pripombo na hrano. Kar spomnite se, da 
tudi sami v družini ne morete vedno skuhati 
tako, da bi bili vsi navdušeni, kaj šele tu, ko nas 
je skoraj dvesto. Jaz to urejam po svoje. Imam 
razne začimbe v svoji sobi, vsakokrat, ko grem 
na kosilo ali večerjo, jih vzamem s seboj in če 
okus ni po moji želji, dodam določeno začimbo 
in tako smo zadovoljni vsi: jaz, ker j e po mojem 
okusu, in mislim, da tudi zaposleni, ker jim po
vem, da je hrana dobra.”
Po videzu bi dejali, da bolezni ne poznate, ali 
se motimo ali je tako tudi res?

"Kar se tiče zdravja - vse najlepše. Seveda 
sem bila tudi že bolna in imela dve operaciji na 
očeh. Danes marsikaj preberem tudi brez očal. 
Človek mora sam skrbeti za zdravje in ne za 
vsako malenkost že teči k zdravniku po tablete. 
Tudi to je potrebno, vendar mora človek najprej 
poskrbeti za svoje zdravje sam. To je prva in 
najboljša zaščita pred boleznimi. Posebej sem 
vesela, da imam tako dober spomin in tudi dru
gih zdravstvenih težav nimam. Vse življenje 
sem delala, uživala pa samo toliko, kolikor je 
bilo res potreba. Človek z zmernostjo in pamet
jo lahko za sebe napravi veliko - največ.

Čeprav je tu poskrbljeno za zdravniško po
moč, me pa malo "žgečka" ena misel ali pred
log: Zakaj ne bi sprejeli v dom (če seveda to 
kdo želi) upokojenega zdravnika splošne medi
cine, ki bi hkrati "skrbel” tudi za nas ostale, ki 
tod živimo. Verjetno bi bilo za zdravstvo cene
je in za bivajoče koristneje. Ne vem! Misel mi 
pa ne da miru. Še bom o tem razmišljala.".!. J.
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Upokojenci Doma starejših občanov Medvode. Mešani pevski zbor DU Medvode.

Novoletni obisk 
v domu starejših občanov

Društvi upokojencev Medvode in Pirniče sta tudi lani v decembru organizirali obisk svojih članov, 18 iz DU 
Medvode in 8 iz DU Pirniče, ki so nastanjeni v Domu starejših občanov v Medvodah.

Bruno Ličen, predsednik DU Pirniče.

Na krajši kulturni program in skromno 
pogostitev smo jih tokrat prvič povabili kar v 
tamkajšnji spodnji prostor, ki se sicer uporab
lja kot kapela. In ker je december zaznamovan 
tudi s prihodom treh dobrih mož in obdarova
njem, je vsako društvo za svoje nastanjene 
člane pripravilo tudi darila. Članom upoko
jencev, ki pa se našemu povabilu niso odzvali, 
smo darila razdelili po bivalnih prostorih in 
jim seveda zaželeli obilo zdravja in zadovoljst
va v letu, ki prihaja.

Poleg povabljenih članov društva upoko
jencev so se srečanja med drugim udeležili še 
predstavniki društev, pevci mešanega pevskega 
zbora iz DU Medvode, gospod Polde Bibič, 
priznani slovenski gledališki in filmski igralec, 
ter dr. Prešernova, sicer zdravnica v Domu in 
predstavnica Uprave Doma. Pester program pa

Polde Bibič

so zapolnile zimzelene melodije slovenskih 
pesmi mešanega pevskega zbora, vživeta inter
pretacija pesmi Dragotina Ketteja Aj ti lepa 
Krčmarica našega cenjenega gosta Poldeta 
Bibiča ter recitacija Ivana Rebolja, ki je hkrati 
skrbel tudi za povezavo programa.

Seveda pa v društvih upokojencev ob novem 
letu nismo pozabili tudi na druge člane, ki so 
upravičeni do obiska in obdaritev. Tako so 
poverjeniki in drugi člani društva opravili 
obiske na domu in v vseh domovih starejših 
občanov po vsej Sloveniji, kjer so naši člani 
nastanjeni.

V društvih upokojencev smo prepričani, da 
smo na ta način, čeprav skromno, po svojih 
zmožnostih vnesli med naše obolele člane in 
nastanjene v domovih vsaj malo dobre volje in 
prijetnega razpoloženja. Nenazadnje smo s tem 
želeli pokazati, da na njih nismo pozabili in

osamljenim morda popestrili vsaj en dan ter 
tako prižgali iskrico sreče. Naj se želja o 
ponovitvi tovrstnih dogodkov, ki jo je naglas 
izrazila predstavnica Doma starejših občanov 
ga. Vesna Stariha, čimprej uresniči.

Tudi sam se tej želji pridružujem in se hkrati 
v imenu Društev upokojencev Medvode in 
Pirniče zahvaljujem Upravi doma starejših 
občanov Medvode, ker so nam to prireditev 
omogočili in pomagali onemoglim na sreča
nje. Zahvalo pa sem dolžan tudi vsem, ki so 
poskrbeli, da nam je bilo lepo, gospodu Polde
tu Bibiču, ki se je brez zadržkov in prijazno 
odzval našemu vabilu, gospodu Ivanu Rebolju 
za vodenje, ter vsem pevcem, ki so s petjem 
vnesli prijetno razpoloženje med prisotne.

Jože Golob, 
predsednik DU Medvode
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-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- Ljudje in dogodki

Veseli december na OŠ Preska

'3$

I
tel.: 01/361 75 16. 
fax: 01/361 75 17 
e-pošta: trlton.turlzem@slol.net

TURISTIČNA AGENCIJA
VAS VABI NA NOVO LOKACIJO: Zbiljska c. 8 (PRI RESTAVRACIJI STAN)

Pestra izbira katalogov vseh slovenskih turističnih 
agencij:
- vikend paketi v zdraviliščih
- 1. maj ob morju
- Egipt - vsako nedeljo z Brnika!
- poletne počitnice: Jadran, Grčija, TUrčija, Tunizija, 

Djerba ...

POPUSTI za zgodnje rezervacije!

NOVA TELOVADNICA OŠ MEDVODE

VADBA ZA STAREJŠE

Kdaj? Vsak petek ob 17. uri

Za povečanje gibljivosti in moči telesa. 
Vadba proti osteoporozi in bolečinam v križu.

Informacije in prijava po tel.: 041/370-686 (Mojca)

MIX AEROBIKA

Kdaj? Vsak ponedeljek ob 17. in 
petek ob 18. uri 

Za koga? Za vse, ki so željni
rekreacije z elementi aerobike, plesa,...

Informacije in prijava po tel.: 041 /332-671 (Andreja)

PRVI OBISK JE BREZPLAČEN

Da bi veseli december upravičil svoje ime, vsako leto poskrbimo tudi 
na OŠ Preska. V decembrskih dneh tako na naši šoli potekajo različne 
delavnice, miklavževanje, obisk dedka Mraza, tik pred božično-novolet- 
nimi počitnicami pa se s proslavo spomnimo dneva samostojnosti in se 
poslovimo od starega leta.

Tokratna proslava je bila v znamenju mladosti in z njo tesno povezane 
pubertete. Učenci so združili svoje sposobnosti in pokazali igralske, 
plesne, voditeljske, pisateljske in pevske talente. Voditeljski parje z na
zorno ponazoritvijo pubertetnikovega vedenja in razmišljanja povezoval 
različne točke programa. Česar nista uspela povedati voditelja, je dopol
nila osrednja gostja prireditve Teta Puber, ki se kot strokovnjakinja s to 
temo ukvarja že vse svoje življenje. Za nazoren prikaz njenih besed sta 
poskrbela oba pevska zbora z igrivimi pesmimi, recitatorji z mladost
niško navihanimi besedili in nenazadnje mladi igralski in plesni talenti, 
ki so uprizorili pravljico Cesarjeva nova oblačila in sodobno različico 
Prešernovega Povodnega moža Andreja Rozmana Roze.

Prešernega razpoloženja in z dodobra od smeha razgibanimi trebušni
mi mišicami smo se za teden dni poslovili od šolskih klopi in si na počit
nicah nabrali novih delovnih moči. Mateja Osredkar

V zdravstvenem domu bodo preuredili urgenco
Medvode - Za zdravstveni dom Medvode je v letošnjem občinskem 

proračunu namenjenih 16 milijonov tolarjev. O investicijah je dr. 
Vida Šušteršič Bregar povedala: "Nameravamo premestiti urgenco, 
preurediti sterilizacijo in kupiti nov zobozdravstveni stol za otroke ter 
obenem v tej ambulanti zamenjati tudi tlak. Polovico zobnih ambu
lant pa smo že obnovili, torej skupaj tri. Razmere za delo so dobre, 
vsak zdravnik ima tudi svojo ambulanto.” M. B.

AVTOSERVIS

SUHA 29, 4220 Škofja Loka, tel.: 04/51 53 400 (401), fax: 04/51 53 402

- avtoličarstvo - avtokleparstvo - avtoservis
• prodaja vozil (novih, rabljenih) - staro za novo
- prodaja originalni rez. delov - ugodni krediti in lizingi

Fordov pooblaščeni 
serviser!

DELOVNI ČAS: pon. - pet. od 7. do 18. ure, sob. od 8. do 12. ure.

Ustvarjen za življenje,
narejen da traja. ^
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Šport in rekreacija ■

Nagradili športnike in 
športne delavce Navdušili z badmintonom

Medvode - Konec leta so nagrade prejeli 
kategorizirani športniki v občini Medvode. 
Teh je kar 39: Gregor Kresal (alpinizem), 
Eufemija Štorga, Anja Puc, Vid Tršan, Staša 
Puc (vsi atletika), Petra Šink, Ines Hi žar 
(obe gorski tek), Uroš Papež, Aleš Papež 
(avtomobilizem), Blaž Erženičnik, Gregor 
Brvar, Matej Brvar, Matija Bočko, Anže 
Bočko (vsi biatlon), Izidor Šušteršič, Rok 
Flander, Martin Lah, Aleš Lah, Mina Hirš- 
man (vsi deskanje), Miha Terdič, Sebastjan 
Linke (oba kajak na divjih vodah), Silvana 
Belcijan (kegljanje), Blaž Mihovec, Andrej 
Tehovnik (oba kolesarstvo), Irena Avbelj 
(padalstvo), Tina Hižar, Igor Jesenovec, 
Brigita Belšak, Renata Podviz, Matej Fišer, 
Nejc Plešec, Dino Ščuk, Polona Mihevc, 
Jerneja Podviz, Jure Okršlar, Amel Ščuk, 
Neža Luštrik (vsi tek na smučeh), Andrej 
Kračman (tenis), Mateja Šimic (triatlon).

Športna zveza Medvode (ŠZ) je letos 
prvič nagradila športnike in športne delavce 
iz športnih društev in klubov za dolgoletno 
delo. Priznanje ŠZ sta prejela Brane Fišer 
in Tomaž Kristan, oba dolgoletna člana 
Balinarskega športnega kluba Medvode, 
diplomo ŠZ sta prejela Franc Jordan, dol
goletni igralec rokometa in košarke, ter 
Brane Skvarča, ki je aktiven v Partizanu 
Medvode vse od osnovnošolskih dni. Plake
to ŠZ so prejeli Milan Batič, dolgoletni ak
tivni igralec, selektor in soustvarjalec Bali
narskega športnega kluba Medvode, Ma
tevž Barle, med drugim član Partizana 
Medvode od leta 1947, in Anton Bohinc, 
član Partizana Medvode od leta 1954. 
Plaketo za življenjsko delo sta prejela Franc 
Bohinc, član Partizana Medvode od leta 
1951, in Peter Frolih, član Partizana Med
vode od leta 1952. M. B.
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5 ROLETE

ŽALUZIJE
HAD. d o o . Opekarske 38« Ljubljana

SERVIS 
IZDELAVA 

rolet, žaluzij,
> lamelnih zaves...

HAD, d.o.o. 
Golo Brdo 190, 

Medvode 
Koblar Jure: 

gsm: 041/624 960 
tel.: 01/3613 561

1
Telefon: 031/689-363 

ODPRTO: PON. - PET. 10. - 18. ure : 
SOBOTA 9.-12. ure ^

S kuponom vam do konca 
februarja nudimo 10% popusta s 
pri krajšanju hlač

Medvode, Gorenja vas - Konec decembra je 
na osnovni šoli Ivana Tavčarja v Gorenji vasi 
potekalo državno osnovnošolsko prvenstvo v 
badmintonu. Tako kot že nekaj let doslej so se 
učenci iz medvoških šol domov vrnili z odličji 
in številnimi zavidljivimi uvrstitvami. Kek 
Jamnik iz Pirnič je bil najuspešnejši, med ka
tegoriziranimi dečki je postal državni os
novnošolski prvak. Luka Rebolj iz Preske pa 
se je uvrstil na tretje mesto. Njegov uspeh je s 
5. do 8. mestom dopolnil Miha Luzar iz 
Preske. V kategoriji nekategoriziranih dečkov 
je bil najbolj uspešen Filip Valenčič iz Smled
nika, na 9. do 16. mesto se je uvrstil njegov 
kolega Žiga Kobal. Tudi deklice se lahko po
hvalijo z dobrimi rezultati. Med kategorizira
nimi sta se na 5. do 8. mesto uvrstili Nina 
Smole in Eva Miklič, na 13. do 15. mesto pa 
Tina Omerzu (vse OŠ Medvode). Med neka- 
tegoriziranimi deklicami pa je 9. do 16. mesto 
osvojila Ela Pahor iz Preske.

Ana Hartman
Kek Jamnik je postal državni osnovnošolski prvak 
v badmintonu.

Flander in Šušteršič prvič na olimpijado

Rok Flander ima na olimpijadi visoke cilje. Foto: Tina Dokl

Medvode - Izmed športnikov iz občine 
Medvode bosta na olimpijskih igrah v Torinu 
nastopila dva tekmovalca v deskanju na sne
gu, Medvoščan Izidor Šušteršič in Smlejec 
Rok FHander. Slednji je v preteklem letu dose
gal vrhunske rezultate na tekmovanjih sveto
vnega pokala, Šušteršič pa je lani imel precej 
težav z opremo, a mu je kljub temu uspelo do
seči olimpijsko normo. Letos pa seje pri njem 
pojavila še poškodba, natančneje izpah ključ
nice, katere rehabilitacija mu je najbolje uspe
la na tekaških smučeh v novem centru v Pre
ski. Pred odhodom v Torino je Izidor Šušter
šič, ki bo prav v času olimpijade dopolnil 29 
let, povedal: "To je moja prva in edina olimpi
jada. Cilji in želje so odpeljati vsaj dve vožnji 
po mojih najboljših močeh. Če bom odpeljal

dobro, bom zadovoljen tudi s 30. mestom. 
Verjetno pa bo v tem primeru rezultat precej 
boljši. Upam na dober sneg in na lepo vreme. 
V nasprotnem primeru imam še več težav. 
Sem pa vesel, da sem del te olimipijske ekipe. 
Bo pa to en dan, v katerem se ti pač mora vse 
ujeti. Poleg znanja potrebujem še en koš sre
če.”

Njegov dve leti mlajši tekmec Rok Flander 
pa je o ciljih povedal: "Letos sem osvojil že 5. 
mesto na tekmi za svetovni pokal v Švici in 
zmagal na evropskem pokalu. Zadovoljen 
bom, če mi bo na OI uspelo nadaljevati z vož
njami, ki sem jih pokazal na zadnjih tekmah. 
Dejstvo je, da se v zadnjem času počutim od
lično in ob ugodnem razpletu dogodkov priča- 
kujam vrhunski rezultat.” Maja Bertoncelj
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Namesto svetnikov skakalci
Medvode - Sejno sobo Občine Medvode so 

pred odhodom na svetovno prvenstvo v po
letih v Kulm prvič okupirali naši najboljši 
skakalci. Sedmi sili so se predstavili Primož 
Peterka, Robert Kranjec, Jernej Damjan, Rok 
Benkovič, Jure Šinkovec in trener Matjaž Zu
pan. Kot je bilo videti, so se dobro počutili 
tudi v družbi medvoškega župana Stanislava 
Žagarja, ki je z letalci malce poklepetal. O 
čem so govorili, pa nismo slišali. Kljub temu

da jih je zunaj že čakal kombi, se niso odrekli 
dobri pici, ki so jo pripeljali iz ene izmed 
medvoških gostiln. Fantje z odvečnimi kilo
grami res nimajo težav. Že dopoldne pa so si 
ogledali tudi novi športno rekreacijski center v 
Preski. V vožnji s sanmi je proge preizkusil 
Primož Peterka in naši najboljši smučarski 
tekačici Petri Majdič dovolil, da ga je v in
ternem dvoboju premagala.

M. B., foto: Gorazd Kavčič

---------------------Šport in rekreacija

Matej Brvar blestel v Ameriki
Medvode - Medtem ko je v torek na pri

zorišče olimpijskih iger v Torino odpotova
la naša članska biatlonska vrsta, so se mla
dinci in mlajši člani v nedeljo vrnili s sve
tovnega prvenstva, ki je potekalo v Presque 
Isleu v Združenih državah Amerike. Čez 
lužo se je dobro znašel Matej Brvar, mlajši 
izmed bratov biatloncev iz Zbilj. Na naj
daljši 12,5 kilometra dolgi preizkušnji seje 
kot najboljši Slovenec s šestimi zgrešenimi 
streli uvrstil na 12. mesto, v šprintu je bil 
8., še višje pa je končal na zasledovalni tek
mi, kjer je bil 6.

Njegov starejši brat Gregor pa je v tej se
zoni že dobil priložnost tudi na tekmi sve
tovnega pokala, vendar se mu ni uspelo 
prebiti v točke, prav tako pa tudi ne v ekipo 
za Torino, kamor potujejo kar štirje biatlon
ci, čeprav je normo v celoti izpolnil le Ja
nez Marič. M. B.
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Zupan prižgal lučiBožiček je prišel po otroške želje
Medvode - Sladkarije in igrače. To je bila 

najpogosteje zapisana želja otrok, ki so v 
decembru vili oddali pošto za Božička, ki je 
s svojim spremstvom lani prvič prišel tudi v 
Medvode. V treh dneh so otroci, največ je 
bilo predšolskih, napisali okoli 350 pisem. 
"Otroci so si večinoma zaželeli sladkarije in 
igrače. Naj pogostejša želja pri fantih so av
tomobilčki, pri puncah pa dojenčki,” je po
vedala dobra vila, ki je na pisma dala pose
ben žig in jih shranila za Božička, za enega 
izmed treh dobrih mož, ki so poskrbeli za 
veselje otrok v zadnjem mesecu leta.

Božiček je otroke osebno obiskal dva dni 
zapored, ko je bil pred občinsko stavbo tudi 
pester zabavni program, seveda niso manj
kali niti prodajalci na stojnicah. Božička so 
pripeljali jelenčki, ki so bili za vožnjo ves 
čas prireditve na razpolago številnim otro
kom. Pričakovali pa so jih sicer še nekaj 
več. Malce razočarani so bili otroci le zadnji 
dan, ko jih Božiček zaradi bolezni ni mogel 
obiskati. M. B.

Zbrali so dobrih trinajst milijonov
Medvode - Rotary club Medvode je z do

natorsko akcijo zbral 13,2 milijona tolarjev. 
Namenili so jih za nabavo laboratorijske 
opreme LABSCAN 100 za hitro tipizacijo 
tkiv za bolnike z levkemijo ter za ledvične 
bolnike. Center za tipizacijo tkiv v Ljub
ljani, ki je ta denar prejel, vodi priznani 
strokovnjak doc. dr. Matjaž Jeras. M. B.

Ljudje in dogodki

Medvode - Decembra lani so v Medvodah že 
drugič zapored pripravili prireditev, ki naj bi 
pričarala pravljično praznično vzdušje. Njen 
naslov pa "Skupaj prižgimo praznične luči.” 
Na Miklavževem sejmu so otroci in učenci 
osnovnih šol in vrtca prodajali svoja novoletna 
darila, postavljeno je bilo drevo želja, otroci so 
v ustvarjalnem kotičku izdelovali okraske in si 
ogledali igrico. Potem pa se je ugasnila vsa 
javna razsvetljava in župan Stanislav Žagar je 
simbolično prižgal praznične luči in lampijone 
na obeh mostovih. Še bolj veličasten pa je bil 
ognjemet v modri barvi, barvi medvoške obči
ne. Po krajšem zabavnem programu je na

obisk prišel še težko pričakovani Miklavž. V 
Medvodah so letos v decembru poskrbeli za 
številne prireditve. "Odločili smo se, da tudi n^j? 
ta način obeležimo desetletnico samostojne 
občine. Zato smo poskušali tudi s kakšno novo 
prireditvijo. December je bil res pester, tudi 
odzivi so bili dobri. Veliko ljudi je bilo prav 
tako na silvestrovanju v novi športni dvorani. 
Kar se pa prihodnjih let tiče, bomo prireditve 
obdržali, če bo interes pri ljudeh. Morda bo 
prišlo le do kakšnih manjših sprememb,” je 
dogajanje ocenil Boštjan Luštrik iz Turistič
nega biroja.

M. B., foto: Gorazd Kavčič

AQUA DETOX TERAPIJA
razstrupljanje telesa

|—terapije / aparatom Aqua Detox se izv ajajo preko stopal, saj ima 
stopalo več kot 2000 por, skozi katere se lahko izločajo toksini. 

JL Nožno kopel napolnimo z vodo, vanjo položimo stopala in v 
vodo postavimo elektrodni sklop. Vodi dodamo tudi solno raztopino, 
ki poveča prevodnost vode na 2 Amp. Na procesni enoti nastavimo 
čas (30 minut) in tako se tretma začne.
Priporočljivo je, da med tretmajem popijete kozarec vode.
Aqua Detox proizvaja frekvenco, ki nežno resonira po vsem telesu. 
Ionizirana voda začne stimulirati celice, da ponovno vzpostavijo svo
je električno ravnovesje in tako delujejo bolj učinkovito ter izločajo v 
sebi zadržane toksine.
Priporočljivo je, da opravijo uporabniki 10 tret maje v neprekinjeno 
(dva ali vsaj en tretma na teden), nato pa se o pogostosti odloči 
posameznik sam (priporočljivo je enkrat do dvakrat na mesec en tret
ma) za vzdrževanje ravnovesja v telesu.
Terapije Aqua Detox ne priporočamo: nosečnicam; o^cbnin s srčnim spod
bujevalnikom; bolnikom z epilepsijo ter osebam s presajenimi organi. 
Indikacije: pomoč pri ponovnem vzpostavljanju bioenergetskega 
ravnotežja v telesu; izboljšanje naravnega, dobrega zdravstvenega 
stanja; izboljšanje limfne cirkulacije; pomoč pri lajšanju menstrualnih 
težav; pomoč pri okrevanju po bolezni in poškodbah; detoksinacija 
celotnega telesa; uravnavanje krvnega tlaka, ravni holesterola in slad
korja v krvi; dvig imunskega sistema; čistejša koža ...

AQUA DETOX TERAPIJA
(razstrupljevanje telesa) 

PRVI TRETMA BREZPLAČNO! 
Naročila: 040/300 050 ali 041/707 071 

Tekoče zlato, d.o.o., Zbilje 26, 1215 Medvode
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Ljudje in dogodki

V Preski bodo obnovili otroško igrišče
V humanitarni akciji ”Za čiste otroške želje” je bil izbran tudi vrtec Medvode, enota Preska. 

Igrišče ob tej enoti je izmed vseh najbolj potrebno obnove.

Medvode - Petnajst slovenskih vrtcev bo s pomočjo akcije ”Za čiste 
otroške želje”, ki so jo organizirali Henkel Slovenija, Mercator in RTV, 
prejelo nova igrala, vsak v vrednosti milijon tolarjev. Izmed gorenjskih 
vrtcev so bili izbrani trije. Poleg vrtca Medvode, enota Preska, še vrtec 
v Radovljici in pri OŠ v Železnikih. Igrišče v Preski je še kako potreb
no obnove. Je najbolj obremenjeno in najbolj dotrajano izmed vseh 
igrišč ob enotah medvoškega vrtca. Na njem je trenutno okrog deset ig
ral, ki jih uporablja 90 otrok v petih oddelkih. Milijona je bila zelo ve
sela tudi Mojca Sešek, ravnateljica vrtca Medvode, ki je ob tem pove
dala: "Donatorji se redko odločijo denar nameniti za naše področje, to
rej področje izobraževanja. Prav je, da se vlaga v otroke. Ti so v akciji 
sodelovali s svojimi ustvarjalnimi izdelki. Razmišljali so, kako bi izglo
dalo njihovo sanjsko igrišče. Ob tem so ugotovili, da obstoječim do tega 
še veliko manjka.”

Igrišče v Preski bodo začeli obnavljati spomladi, otroci v tej enoti pa 
ko že dobili katalog igral in pri izbiri se bodo upoštevale tudi njihove že
lje. Denarja zagotovo ne bo dovolj za obnovo celotnega igrišča, bo pa 
vsaj za kakšen sanjski kotiček. ”Na sanjskem igrišču ima posebno me
sto kombinirano igralo z zavitim toboganom," je povedala Seškova in 
dodala, da bodo poleg tega milijona lahko za igrala namenili še nekaj 
dodatnih sredstev: "Vzgojiteljice v Preski so v akcijo pritegnile tudi 
starše in s srečelovom je bilo zbranih še dodatnih 300 tisoč tolarjev. 
Upamo, da bo kakšen tolar primaknila tudi občina.”

Igrišče v Preski je staro že 25 let in pogosto tudi tarča vandalov, zato 
bi okoli njega radi postavili tudi novo, trdnejšo ograjo. "Kakšno igralo 
bi želeli zamenjati tudi na ostalih igriščih. Drugi za obnovo bi bil ob 
enoti Ostržek na Ostrovrharjevi, v Pirničah smo ga uredili pred časom.

1.0000.000 Str

.-Sla 1

Mojca Sešek, ravnateljica Vrtca Medvode, s čekom za milijon slovenskih tolarjev. 
Šel bo za nova igrala v enoti Preska. Foto: Maja Bertoncelj

enota na Medvoški ima na razpolago samo javno igrišče, dodatna igra
la bi potrebovali tudi na igrišču v Smledniku. Otrokom želimo ponudi
ti čimbolj vzpodbudno okolje, saj v vrtcu preživijo vedno več časa, po
leg tega pa so na igrišču zelo radi,” je o stanju na ostalih igriščih pove
dala Seškova.

V Vrtcu Medvode je trenutno v 22 oddelkih na petih lokacijah vklju
čenih 416 otrok. Maja Bertoncelj

rJVC I PANASONIC I SONY I PHILIPS I CANON I GBC 
HVUNDAI I THOMSON I DAHLE I IBICO I BROTHERi
AVDIO / VIDEO / BIRO APARATURE
Nudimo hitro in zanesljivo popravilo praktično kateregakoli aparata.
PON-PET: 8-16h, TOR: 8-18h Poslovna stavba, Brnčičeva 13, T: 01 563 40 60, E: servis@1-servis.si

prvi servis
SERVIS, d.o.o., BRNČIČEVA UL. 13. LJUBLJANA

TBGOVINA TRAMA
(nasproti BC Medvode)

JENKO MARIJA, s.p.
Krcianikova ulica 10, Medvode

SE PRIPOROČAM!

KOLOVOZ, d.o.o.. 
Zbilje 95,1215 MEDVODE 

Če iščete RAČUNOVODSKE 
STORITVE, smo pravi naslov 

za vas. Pokličite nas 
po telefonu: 01/3613-564

KMETIJSKA ZADRUGA MEDVODE
. semena vrtnin in poljščin
• sredstva za varstvo rastlin in glodacidi
• krmila in krmne komponente za domače živali
• orodje, škropilna tehnika
• poljedelska in specialna gnojila
• hrana za male živali in zunanje ptice (sončnice)
• gospodinjski in industrijski plin

KZ Medvode z.o.o., c. ob Sori 11, Medvode

AKCIJA
•SEMENSKA KORUZA 
•SEMENSKI KROMPIR 
•APNENČEVA MOKA

PRODAJALNE:
MEDVODE, Cesta ob Sori 11, tel: 01/3613-300 
VODICE, Kamniška 8, tel: 01/8324-011 
VIŽMARJE, Tacenska 67, tel: 01/5124-666
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Ljudje in dogodki

Praznični december 
po receptu kmečkih žena in deklet

Kako so december praznovali včasih, so kmetice ter žene in dekleta prvič prikazale tudi v Medvodah.

Obiskovalce razstave sta najprej pozdravila Miklavž in parkelj. Zraven sta se postavili Marija Podvez in Pepca 
Podgoršek. Foto: Maja Bertoncelj

Medvode - Pestro decembrsko dogajanje v 
Medvodah so začele kmetice ter žene in dekleta. 
V začetku najbolj veselega meseca v letu so v 
Medvodah, v sejni sobi Občine, pripravile razs
tavo, ki so jo poimenovale Praznični december. 
Tovrstna razstava je bila v Medvodah tokrat 
sploh prvič, z njo pa so skušale obeležiti advent, 
Miklavža, božič in novo leto po "receptu” naših 
babic. Pred dvema letoma je bila podobna razs
tava že v Vodicah. "Ljudje so zadovoljni s tem, 
kar smo pripravile. Namen razstave je ohranja
nje tradicije naših prednikov. Postavile smo stare 
in nove jaslice, ki so zelo domiselne. Adventne 
venčke pa je vsaka naredila po svoje,” j« 
povedala Marija Podvez iz Verja, članica 
Društva kmetic ter žena in deklet na podeželju 
Medvode, ki ima skupaj okrog 60 članic, ak
tivno pa jih deluje približno polovica.

"Pri nas doma praznujemo še vedno po starem 
in tudi "ta mlade” navajamo tako. Za Miklavža 
otroci dobijo kaj pletenega, suhe krhlje, orehe, 
rožiče, punčke iz cunj ali lesenega konjička. Na 
božični večer pa so na mizi koline, kruh, potica 
in podprtnak, trikrat "požegnan” kruh, ki se ga 
poje na praznik Svetih treh kraljev. Gospodinja 
zareže čez cel hlebec, za moč skozi celo leto,” je 
razložila Pepca Podgoršek iz Skaručne in nam 
ponudila dobre, domače piškote, ki so jih čla
nice napekle za vse obiskovalce razstave. Ob tej 
priložnosti so na temo praznikov svoje risbice 
razstavili tudi otroci iz Vrtca Medvode. M. B.

GABRIJEL ŠMELCER s.p. 
KLIMATIZACIJA ŠMELCER, d.o.o.

• prezračevanje objektov • prevozi tovora

Zg. Pirniče 124, Medvode 
Gsm: 040/225-021,

Tel./fax: 01/362-33-93 
E-pošta: smelcer.kllmatlzaclJa@slol.net 

www.kllmatlzaclja-smelcer.si

D"V
m*

Loka TV d.o.o.
Kapucinski trg 8, Škofja Loka 
Tel.: 04/512 99 66 
E-pošta: dtv@lokatv.si

D ■ Ž■L N A TILiVIZIJA

Spremil« nas lahke še več kol 
350.000 gledalcev, glejte nat tudi vi. j

9

Oddajnik Lubnik 51. kanal 

KS Škofja Loka in Žiri 33. kanal 

KS Železniki 34. kanal

KS Ljubljana, Trbovlje in Novo mesto 66. kanal 

Lastovka TV

1

Slikovna uganka

Kako dobro poznamo našo 
deželo?

Tokrat vas v času po nordijskem sve
tovnem mladinskem prvenstvu sprašujemo, 
kje je nastal tale posnetek. (Neobvezno: Ne

mara kdo od bralcev Sotočja spozna mlade 
tekače?)

Odgovore nam pošljite do konca meseca na 
naslov: Gorenjski glas, Zoisova 1, 4000 
Kranj, s pripisom "za Sotočje”. En pravilen 
odgovor bomo izžrebali in ga nagradili.

V prejšnji številki smo vas spraševali, kje 
je nastala ta zimska idila. Pravilen odgovor 
nam je poslala Polona Kožlakar iz Topola, ki 
je napisala: Zimska idila je nastala pod Sv. 
Jakobom na Brezovici pri Medvodah. Po 
pošti vam bomo poslali dve vstopnici za 
kranjski bazen.
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Parlamentarke zavzele Pirniče
Zadnji petek v januarju so v dvorani Odra treh herojev v Pirničah uprizorili komedijo Parlamentarke. Prva

domača ponovitev bo 17. februarja.
Dvorana Odra treh herojev v Pirničah je 

pokala po šivih, po končani predstavi pa tudi 
od gromkega aplavza odrskim ustvarjalcem 
KUD Pirniče, ki so v letošnji sezoni pripravili 
že drugo premiero. Tokrat je to klasična grška 
komedija v sodobni preobleki. Jernej Novak 
je za igralsko skupino Odra treh herojev nam
reč priredil Aristofanovo komedijo Parlamen
tarke, režiral pa jo je vedno zanesljivi Peter 
Militarev.

Aristofan (445 - 385 pr.n.št.) je avtor, ki je v 
svojih komedijah izpostavljal kritičnemu pos
mehu državo, ki se je izčrpavala v številnih 
vojnah. Neusmiljeno je smešil vodilne može in 
oblastnike svojega časa, s svojim izostrenim 
socialnim čutom pa je zaznal, da sta osrednji 

fcroblem družbe lastnina in denar, povezana s 
Klientelizmom, korupcijo in prigrabljenim bo
gastvom. Precej sodobno, mar ne? Bi bil lahko 
novi sistem, ki ga uvedejo ženske, drugačen. 
Aristofanove Zborovalke, v Pirniški izvedbi 
naslovljene Parlamentarke, namreč v nekem 
izmišljenem sistemu prevzamejo oblast in 
vzpostavijo nove vrednote in pravila. Bodo ta 
prava za ljudstvo ali ne? Kot meni avtor 
priredbe Jernej Novak, Aristofan že dobro ve, 
da nas nič ne spravlja v smeh bolj kot osuplji
vo nesorazmerje med tem, kar od nečesa 
pričakujemo, in tem, kar dejansko doživljamo. 
Da so utopični projekti neustrezni, avtor 
poskuša dokazati s tem, da nove vrednote in 
pravila preizkusi na področju spolnosti ... To, 
da gre za komedijo s petjem, tokratno predsta
vo le še bolj poveliča.

Ko ženske prevzamejo oblast.

V pestri in obsežni igralski zasedbi (nekaj 
igralcev je tudi gostujočih z drugih koncev 
Gorenjske) se predstavljajo: Urška Hlebec, 
Zlata Trampuš, Katja Kutnjak, Anica Hor
vat, Lucija Grm, Milena Grm, Olga Am
brožič, Saša Ambrožič, Maja Hribar, Tajda 
Košir, Mihaela Kuzele, Kaja B. Piskernik, 
Antia Remec, Veronika Štravs in možje Niko 
Kraiyc - Kus, Albin Knapič, Franci Kavčič, 
Milan Pustoslemšek in Anže Palka. Komedi
jo so v produkciji ob odlični režiji Petra Mi-

litareva obogatili tudi drugi sodelavci, med nji
mi tudi avtor glasbe Slavko Avsenik ml. in ko
reograf Janez Mejač.

"Otehajevci” so že izvedli dve gostovanji po 
Sloveniji in sicer v Šmartnem ob Paki in v 
Dekanih, v marcu pa bodo igrali tudi v Lju
tomeru, Krškem, Hrvatinih in Semiču. Prva 
domača ponovitev bo 17. februarja, naslednja 
8. marca in zadnja 24. marca, vse ob 19.30 v 
dvorani OTH v domu krajanov Pirniče.

Igor Kavčič

Iz ličkanja so delali darila
Zbilje - Slovenski center za ustno zgodovi

no je v minulem letu organiziral štiri 
delavnice. Zadnja je bila v decembru, 
udeleženci pa so pletli košarice iz ličkanja in 
obujali šege, povezane s tem običajem. Nek
daj so posušeno ličkanje uporabili za steljo, 
tisti najbolj vešči pa so iz ličkanja znali splesti 
marsikaj. Košarice iz ličkanja seje tokrat uči
lo plesti okrog petnajst udeležencev, med nji
mi je bilo tudi za vzorec moških, ki so pridno 
sledili navodilom Stane Pibernik iz Suhadol, 
upokojene učiteljice likovne vzgoje.

"Človek v sebi nosi neprecenljivi zaklad ra
zličnih informacij, ki lahko prispevajo k temu, 
da si ustvarimo bolj resnično sliko naše 
preteklosti. Do teh informacij skušamo priti 
prav preko naših delavnic. Pogovor pos
namemo in posnetke shranimo v arhiv društ
va,” je povedala Nataša Pust, predsednica 
Slovenskega centra za ustno zgodovino in do
dala: "Delavnice so nekakšen izgovor za 
prenos ustnega izročila. Na njih se vedno naj
dejo tudi takšni, ki precej vedo o določenem 
običaju.”

Ustvarjalne delavnice so lani pod naslovom varjanja predvsem komunikacija med 
"Jest se pa še dobr’ spomn’m” potekale dru- udeleženci različnih generacij in s tem prenos 
go leto zapored, njihov namen pa je poleg ust- izkušenj in znanj. M. B.
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Zdravje

O spolnosti so premalo poučeni
Mladi danes preko interneta o spolnih odnosih dobijo izkrivljeno podobo. Strokovnjaki opozarjajo na

škodljivost med dekleti zelo modernih ”tangic”.

Medvode - O temi mladi in spolnost smo se 
pogovarjali z mag. Miroslavom Jurco, dr. 
med., specialistom ginekologije in porodniš
tva, višjo medcinisko sestro Majdo Trobec 
in dr. Vido Šušteršič Bregar, spec. šolske 
medicine.

Dr. Miroslav Jurca v ambulanti za žene v 
Zdravstvenem domu Medvode dela že šesto 
leto. Trenutno je pri njem več kot tri tisoč opre
deljenih. V medvoškem ZD dela trikrat na te
den, njegovo primarno delo pa je v bolnišnici. 
Povprašali smo ga o težavah mladostnikov, pri
hodnjič pa več o ženskah v srednjih letih.
Kdaj prvič h ginekologu?

”Prvi pregled je najbolj zaželen, ko se začne
jo redni spolni odnosi. To pa je zelo različno. 
Ta razmak je običajno od dvanajstega do dvaj
setega leta.”
S kakšnimi problemi se mladostniki najprej 
srečajo?

”V glavnem s problemom zaščite. Večina je 
danes že tako ozaveščena, da pridejo, ko name
ravajo začeti s spolnimi odnosi, kar je tudi naj
bolj pametno. Nekatere pridejo kasneje, žal pa 
je tudi nekaj takšnih, ki pridejo z nezaželeno 
nosečnostjo. Problem je tudi nepoučenost, ter 
seveda spolno prenosne bolezni, ki jih je danes 
cela vrsta, več kot dvajset jih je, na katere mla
di niso pozorni. TU jih skušamo pravočasno 
zdraviti.”

Dr. Vida Šušteršič Bregar, spec. šolske 
medicine:

"Mladi ogromno vedo o spolnosti, malo 
pa o odnosih med spoloma. K nam prihaja
jo zaradi različnih težav, tudi zaradi spolno 
prenosljivih bolezni. Poudariti moram, da 
imajo dekleta veliko težav zaradi nošenja 
"tangic”, s čimer si naredijo več škode kot 
koristi. Za zdravje spolnih organov to sploh 
ni v redu. Opažam, da jih dekleta nosijo že 
v nižjih razredih osnovne šole. Na škodlji
vost tega modernega spodnjega perila so 
strokovnjaki opozarjali tudi na srečanju na 
temo reproduktivno zdravje mladih.

Otroci se o spolni vzgoji zelo malo pogo
varjajo s starši. Ti bi otroku morali dati od
govor na vprašanja, ki se jim začnejo že 
zgodaj porajati. V današnjem času interneta 
mladostniki o tej pomembni temi pogosto 
dobijo izkrivljeno podobo do spolnosti in do 
tega, čemu služi. Spolni odnosi morajo biti 
del ljubezni med moškim in žensko in niso 
kar tako. Sodobna spolna vzgoja zagovarja 
koncept izbire (koncept A-B-C), kar pome
ni abstinenca, zvestoba in kondom. Prvi 
spolni odnos naj bi čimbolj odložili. Ni več 
tega, da je potrebno vse takoj poskusiti. 
TUdi spolni organi potrebujejo svoj čas, da 
dozorijo. Začetek dozorevanja pomeni prva 
menstruacija in do prvega spolnega odnosa 
naj bi potem minilo vsaj pet let.”

Sodobna spolna vzgoja zagovarja koncept A-B-C, kar pomeni abstinenca, zvestoba in kondom. Prvi spolni 
odnos naj bi čimbolj odložili. /Foto: Tina Dokl

vrsta pa je kondom, ki preprečuje tudi spolno 
prenosne bolezni.”
Ali to drži, da jemanje tabletk redi in da 
kasneje težje zanosiš?

”To so zgolj neke predstave. Zaradi kontra
cepcijske tabletke se ne zanosi nič redkeje, za
nositev je enako možna, kar se pa tiče telesne 
teže, danes uvajamo predvsem tako imenovane 
nizkodozne tabletke, ki praktično skoraj ne poy 
večajo telesne teže.” 's
Je kaj narobe, če menstruacije niso redne, 
če so na primer na vsake 40 dni?

”Če ima žena tako biološko uro, je to normal
na situacija.”
Kaj pa pri bolečih menstruacijah?

"Ena rešitev je tabletka, saj postanejo men
struacije manj boleče in tudi manj močne, dru
ga varianta je ta novi obroček, tretja pa je po
tem eventuelno simptomatsko zdravljenje z 
zdravili proti bolečinam.”
So pogost problem tudi izcedki?

”To je predvsem problem pri mladih, ko se še 
uvajajo v spolno življenje, in pri ženah, ki po
gosto menjajo partnerje. S tem se pojavijo pro
blemi izcedkov in to je potrebno zdraviti. Če se 
to ponavlja, je zdravljenje dolgotrajno. Vseka
kor pa je potreben obisk pri ginekologu.”

Maja Bertoncelj

Rešitve ugank:
Posetnica: 1. Drago Polak - direktor
Savskih elektrarn
2. Velikan - Pelikan
3. Rešil je 18 ugank

Kakšno kontracepcijo priporočate?
"Najpogosteje se uporabljajo kontracepcijske 

tablete, druga vrsta, morda malo redkejša, ker 
je še ne poznajo dovolj, je novi obroček, tretja
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V Zdravstvenem domu v Medvodah imajo 
v okviru sistematskega pregleda v petem in 
sedmem razredu za osnovnošolce tudi krat
ko predavanje, v petem o spolni vzgoji, v 
osmem pa na temo droge. Majda Tobec, 
višja medicinska sestra, ki vodi ta predava
nja, pravi: "V petem razredu je osnova pre
davanj puberteta, spremembe na telesu, po
udarek je na menstruaciji. Ob tem se malce 
zgražajo, predvsem na začetku. Vse to raz
ložim tudi fantom. Nekateri ob tem sploh 
prvič na sliki vidijo notranje organe. Poka
žem tudi vložke, fantje ponavadi ne vedo, 
zakaj ženska mora uporabljati vložke ali 
tampone, po tem pa to bolje razumejo. Se 
veliko naučijo in jih to zelo zanima. Zelo so 
presenečeni, da menstruacija pri ženski tra
ja tako dolgo in da več dni krvavi. Kakšen 
fant ne ve popolnoma nič, ker doma ne upa 
vprašati. To je tema, ki mlade zanima."
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[S] NATURA-SPECIALIZIRANA PRODAJALNA 
^ Z ZDRAVILI, MEDICINSKIMI PRIPOMOČKI IN DARILI

v i. nadstropju BC Mercator Medvode.

Naša posebnost je, da smo odlično založeni z izdelki za zdravo življenje in z 
darili za vse priložnosti, za drobne in velike pozornosti.

!!!NOVO!!! OKUSI SVETA V SKODELICI ČAJA
Velika izbira črnih in zelenih čajev vrhunske kvalitete.

Zakaj obiskati našo prodajalno:
Ko nas pestijo zdravstvene težave, potrebujemo najboljšo strokovno rešitev, 
pomoč in nasvet. Želimo pa si tudi človeške topline, razumevanja in prijazne 
besede. V zeliščni prodajalni NATURA boste deležni strokovnega nasveta na
ših farmacevtov na prijazen in topel način, ki vam bo pomagal najti bližnjico 
do trdnega zdravja. Zaupajte nam svoje težave in poskrbeli bomo, da jih reši
te ali vsaj za trenutek pozabite nanje.

■ PONUDBA:
♦ pestra izbira vitaminov, mineralov in zeliščnih izdelkov ter čajev za lajšanje 

težav pri prehladnih obolenjih, proti kašlju, vnetem in suhem grlu, za kre
pitev imunskega sistema: Prospan, Granobil, Echinaforce ...

♦ mazila za lajšanje revmatičnih težav: Pernaton, No-Dol, Favn zeliščna ma
saža, FAMA gel ...

♦ TENS stimulator za lajšanje bolečin
♦ Topli copati, volneno perilo, termoforji in grelne blazine za hladne dni
♦ Modna ortopedska obutev, anatomsko oblikovani vložki za čevlje, izdelki za 

nego nog in stopal - Scholl, Ped a g, Berkeman, Gehwol, Sanis ...
♦ Kompresijske nogavice za krčne žile - hlačne in samostoječe nogavice, do

kolenke. Opravimo vam tudi meritve za nogavice, izdelane po meri.
Pripomočki pri težavah z uhajanjem urina in/ali blata - hlačne predloge, postelj
ne podloge, mrežaste fiksirane hlačke, urinske vrečke ...
Merilniki sladkorja v krvi, testni lističi, lancete...
Sanitetni materiali za oskrbo rane - gaze, povoji, obliži, sodobne obloge za rano 
(Mepilex, Mepitel, Granuflex...), obliži za odpravo brazgotin ...
Merilci krvnega tlaka, termometri, osebne tehtnice, masažni aparati 
Preventivne in terapevtske ortoze za sklepe, kilni pasovi.
Za dobro spanje - ortopedski in ajdovi vzglavniki, odeja Dormeo
Naravna negovalna in dekorativna kozmetika Dr. Hauschka, Maienfelser Natur-
kosmetik ...

Izdelki za nego telesa, nog, rok in las - Fenjal, Dikla, Sixtus, šamponi Phyto, 
škarjice, pilice za nohte...
Velike telovadne žoge, elastični trakovi, krepilci prstov, konjički Rody ...
Perilo moči, informirani kozarci, kristalne solne svetilke ...

■ BREZPUČNO IN ZA VSAKOGAR
* Meritev krvnega tlaka - vsako sredo brezplačno
Vsako sredo vas vabimo, da preverite krvni tlak. Meritev bomo izvedli strokov
no in vam ob previsokem ali prenizkem tlaku svetovali, kje poiskati zdravstve
no pomoč.
* Meritve krvnega sladkorja - vsakega prvega v mesecu brezplačno
Vsakega prvega v mesecu vam strokovno preverimo krvni sladkor in vam sve
tujemo glede na vaše stanje.
* Brezplačni pregledi lasišča z mikrokamero
Strokovnjak za lase in lasišče vam bo pregledal lasišče in ocenil stanje vaših 
las. Ob težavah vam bo strokovno svetoval, kako jih premagati.
* Strokovno svetovanje
V naši zeliščni prodajalni vam bo ves čas na voljo oseba, ki vam bo pred na
kupom strokovno svetovala.

■ Zakaj prihajajo ljudje v našo prodajalno iz bližnje in daljne okolice?
Razlogov je več. Najpomembnejši so izjemno dostopne cene, široka izbira na 
oddelku z zdravili in oddelku z darili, strokovno osebje z bogatimi izkušnja
mi, ki si resnično vzame čas, da vam prijazno svetuje najboljšo rešitev. Seda
nje stranke prodajalne NATURA so deležne domačnosti, poimenskega po
znavanja in ustrežljivosti, ki je enostavno nočejo iskati nikjer drugje. Prepri
čajte se in postanite del nas.

Nudimo vam še:

♦ Popusti za upokojence vsakega 
i., 2., 3. in zadnjega v mesecu.

♦ Nakup na več obrokov.

♦ Izdaja blaga na naročilnico 
za INKONTINENCO.

Odprto od 8. - 20. ure, 
sobota od 8. - 13. ure

Telefon
zdravila - 01/3615146, 

darila - 01/3615163

6
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zdravljenje in 
svetovanje

Zdravljenje brez bolečin
Kaj je Bicom resonančna terapija?
BICOM RESONANČNA TERAPIJA je brezbolečinski način odpravljanja težav 
z alergijami, astmo, glavoboli, želodčnimi težavami, s stresom, nevroder- 
matitisom, menstrualnimi težavami in menopavzo ter pomaga pri odvajanju 
od kajenja.

Ana Furlan, s. p. 
Sveti Duh 39,
4220 Škofja Loka 
GSM: 051/380 390

Kako poteka zdravljenje?
Računalniško vodena terapija nihanj in frekvenc nima neprijetnih stranskih 
učinkov, saj spodbuja samoozdravitvene sposobnosti telesa. S testiranjem 
organov in sistemov terapevt ugotovi, ali gre za občutljivost na določene 
snovi, ali so določeni organi oslabljeni in ali imajo toksične substance nega
tiven vpliv na telo. Tako se hitro odkrije resnični prikriti vzrok vaših težav in za
čne se terapija. Terapevt pripravi individualni plan in določi ukrepe: počitek, 
telovadba, dieta-karenca (izolacija od alergenov). Pri terapiji z aparatom BI
COM se elektrode namestijo na točno določena mesta in pacient lahko 
sproščeno sedi ali leži. Terapija je prijetna in popolnoma brez bolečin.

Kakšni so rezultati?
Vse več ljudi se odloča za alternativne oblike zdravljenja, ko klasična medi
cina ne najde vzroka različnih težav. Zgovoren je na primer podatek, da je 
terapija po izkušnjah tisočih bolnikov v kar 80 odstotkih uspešna.

• odpravljanje alergij e kronična In akutna obolenja e bolečine vseh vrst • športne 
poškodbe • kronično utrujeni pacienti • infekcije • toksične obremenitve • aktiviranje 

limfe • dvig imunskega sistema • odpravljanje napetosti in stresa e menopavza in 
menstruacija • odvajanje od kajenja e revmatske težave e vnetje prebavnega trakta
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Kuharski nasveti
Cmoki s šunko za v juho

V posodi mešaj 40 g surovega masla, 2 ru
menjaka, drobno narezan zelen peteršilj, ščep 
popra in soli, 70 g drobno narezane šunke in 
nazadnje dodaj še sneg dveh beljakov, 80 g 
krušnih drobtin in 20-30 g moke. Vse narahlo 
premešaj in napravi male cmoke (če so cmoki 
premehki, vmešaj še malo moke), jih skuhaj v 
slani vodi in jih zatem deni v vročo govejo 
juho (lahko jih pa kuhaš tudi kar v juhi).

Šunka v polenti
V pol litra osoljene vode in pol litra domače

ga mleka kuhaj pol litra koruznega zdroba 10 
minut. Nato ga dobro mešaj toliko časa, da se 
v kozici odloči od stene posode. Ko je polenta 
skuhana, jo odstavi, da se nekoliko ohladi; 
nato jo zvrni na kuhinjsko desko in jo z nitko 
ali tankim nožen ploskoma dvakrat prereži na 
enako debele plasti (plošče). Medtem sesekljaj 
200 - 250 g šunke (lahko tudi kakšno drugo 
podobno pečeno mesnino) ter vsekakor 100 g 
telečjih ali perutninskih jeter. Sesekljana jetra 
praži pet minut na vroči masti, pri tem dodaj 
nekaj koščkov čebule za okus. Zatem dodaj 
sesekljano šunko, primešaj 2 stepeni jajci in 
vse skupaj praži 2 minuti.

Kozico za pečenje namaži z oljem ali 
maslom, položi vanjo prvo ploščo kuhane po
lente in nanjo nanesi polovico pripravljene 
šunkine mase, pokrij z drugo ploščo polente in 
zopet namaži s pripravljeno maso ter pokrij s 
tretjim delom polente.

Postavi kozico za 15 minut v pečico, da se 
nekoliko prepeče. Zatem stresi iz kozice in

Žensko vprašanje
Ona: ”Če me ne bi bil nikdar poznal, ali bi 

me imel prav tako rad?”
On: "Oh draga, še mnogo bolj!”

Pogovor dveh prijateljev
Vlado: "Jaz sem rekel svoji ženi, daje v vsa

ki rodbini kak tepec.”
Miro: ”In kaj ti je odgovorila?”
Vlado: "Vprašala meje, ali sem jaz edinec v 

rodbini.”

Dokazni material
Sodnik: "Vi torej trdite, da Vas je tu prisotni 

mož okradel. Ali spoznate katerega od teh 
predmetov za svojega?”

Tožnik: "Da, tale robec.”
Sodnik: ”To ni nikakršen dokaz; takšen ro

bec imam tudi jaz v žepu.”
Tožnik: ”Že mogoče sodnik, saj sta bila 

meni ukradena dva takšna robca.”

Dobičkonosno petje
Žena (domov prihajajočemu možu): ”Ko 

sem zapela prvo kitico pesmi ‘Kaj pa je tebe

nareži kakor torto na kose, potresi z nastrga
nim sirom Jakob in obloži s kislimi na 
koleščke zrezanimi kumaricami.

(Omenjena jed je pikantna in redilna ter za
dostuje za 5 - 6 oseb).

Pomarančni hlebčki
Napravi sneg iz treh beljakov, zamešaj vanj 

140 g drobno zrezanih orehov, 140 g sladkorja, 
žlico drobtin ter drobno zrezano lupino polovi
co pomaranče. Napravi z žlico na pomazan in 
z moko potresen pekač majhne okrogle hleb
čke, na sredo vsakega hlebčka pa položi 
polovico orehovega jedrca. To peci v srednje 
vroči pečici.

(To je primerno kot dodatek k pitju 
popoldanske kave).

Za pripravo današnjih jedi je potrebno 
nekaj več časa, vendar poskusite, ne bo Vam 
žal!

Humor
treba bilo’, je priletel tale nov moški čevelj 
skozi odprto okno v sobo.”

Mož: "Brž zapoj še drugo kitico, kajti ta če
velj je meni ravno prav!”

Konec (jubezni
Gospa pride k sodniku zaradi zakonske raz

veze. Na dolgo in široko razlaga razloge, za
kaj se hoče ločiti.

Sodnik: "Gospa vse lepo in prav, vendar kaj 
dobrega je pa tudi pri tem možu, drugače se 
ne bi poročili in dvajset let z njim živeli v za
konu?”

Gospa: "Ja, resje bilo tudi to, vendar sva vse 
to do zadnjega tolarja že porabila.”

Direktorjev telefon
Direktor svoji novi tajnici: "Zakaj ne dvigne

te telefonske slušalke, ko Vam zvoni telefon?”
Tajnica: "Zakaj bi ga pa dvigovala, saj ved

no zahtevajo samo Vas in ne mene.”

Ljubezen brez pomisleka
Tik pred poroko dekle vpraša svojega fanta:
"Ljubi, ali imaš Ti raje ženske, ki so pamet

ne, ali tiste, ki so lepe?”

Kaj je to?
S prvo črko V sem jaz orjak,
S prvo črko P pa sem ptič čudak.
Kateri dve besedi sta v uganki?

Računska naloga
Dva bratca sta stavila tole stavo:
Drugi dobi za vsako nerešeno uganko 

polovico tega, kar prvi za rešeno. Prvi je 
rešil tri četrtine ugank, za kar je dobil 75 to
larjev. Koliko ugank je rešil, če je razlika 
med nerešenimi ugankami in med zneskom 
za rešeno uganko eden?

(Rešitve gornjih ugank lahko preberete 
na eni izmed današpjih strani SOTOČJA)

UGANKE
Posetnica
Pakodi dr. Glihar
Rektor
Elektronska vas
Iz gornje posetnice napišite pravo ime in 

priimek osebe in katero funkcijo opravlja vWir 
svojem podjetju.

Fant: "Ljubica, Ti dobro veš, da ne enih ne( 
drugih, da ljubim le tebe!”

Gol na silo
Po tekmi se trener jezi na svojega nogome

taša in mu pravi:
"Kako si mogel igrati tako trapasto in dati 

avtogol?”
Nogometaš: "Gospod trener! Pred tekmo ste 

mi obljubili dvojno premijo, če zabijem gol.”

Na izpitu
Profesor svojemu študentu:
"Če mi na prvi dve vprašanji odgovorite pra

vilno, ste izpit opravili, v nasprotnem prime
ru sledijo dodatna vprašanja.”

"Kako se pišete?” vpraša profesor.
"Bertonel," odgovori študent.
"Kako Vam je ime in od kod ste?” vpraša 

nadalje profesor.
"Vlado iz Medvod,” odgovori študent in se 

na ves glas smeji.
"Zakaj se pa tako smejite?” vpraša profesor.
"Ker sem naredil izpit, saj sem na obe vpra

šanji odgovoril pravilno. Mar ne?”

Zanimivosti izpred 50 let
Poleg cigaret tudi vžigalice
Na eni izmed sej takratnega delavskega sveta danes že nekdanje Tobačne tovarne so 

razpravljali o novem načinu pakiranja cigaret z vložki, ki so opremljeni z vžigalicami. Odločili 
so, da bo tovarna takoj začela s poskusom takšnega pakiranja cigaret.

Takoj bi zaposlili 1000 oseb
Na seji v tovarni Litostroj je bila najpomembnejša točka dnevnega reda: Pomanjkanje 

delavcev. Potrebno bi bilo takoj zaposlili 1000 delavcev. Žal jih ne dobijo, ker jim ne morejo 
ponuditi stanovanj. Odločili so, da bodo takoj začeli z intenzivno gradnjo stanovanj, kajti že 
sedaj zaposleni delavci odhajajo drugam, kjer jim nudijo tudi stanovanja.

(Žal, danes bi ljudje delali brez stanovanj, pa ni delavnih mest. Časi se spreminjajo). J. J.
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^8 ČASOPIS ZA VAS PROSTI ČAS
Vsak mesec: Slovenija kot neizčrpen vir 
priložnosti za nepozabno, aktivno preživljanje 
prostega časa.

NA POTEP, za 150 tolarjev drobiža.
Na prodajnih mestih Dela Prodaje, Pošte 
Slovenija in v Gorenjskem glasu.

v-
* Etati
z”

f- jr.

NAROČILO: Na časopis Na potep se lahko tudi 
naročite. Letna naročnina znaša 1.800 tolarjev.

BREZPLAČNI VZORCI: Če želite, lahko med dosedanjimi 
tematskimi izvodi ADRENALIN, PLANINE, JEZERA, 
KOLESARJENJE, VINSKE POTI, SMUČANJE in ZDRAVILIŠČA 
prejmete tri brezplačne vzorce.

Polni naslov
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SIMPLV CLEVER

Računajte na Hyundai!

U5Cc^*ia Ponudba
VSčA »KCcIzIcvl

POOBLAŠČENI PRODAJALEC 
IN SERVISER VOZIL. LIČARSKE 
IN KLEPARSKE USLUGE
AVTOMEHANIKA LUSlNA Franc s.p.. 
Gosteče 8,4220 Škofja Loka

IL
www.avtoTusina.sl

UŠINAI AVTOHISA

Tel.: 04/50 22 000 
e-mall: prodaja.lusina »siol.net

PORSCHE
VER OVŠKOVA 5

LJUBLJANA, VEROVŠKOVA 78 
tel.: 01/5303550, 01/5303551, 01/5303552 
fax: oi/5303549

PORSCHE VEROVŠKOVA - NOVI NAJVEČJI 
PRODAJNO-SERVISNI CENTER 

ZA VOZILA ŠKODA

ŠkodaFabia vam z ugodnimi 
nakupnimi pogoji zagotavlja 
dober start v novem letu, saj sta
prihranek do 500.000 SIT in 
mesečni obrok od 17.900 
SIT* lepa popotnica za leto 
2006. Poleg tega mesečni obrok 
v prvem letu vključuje tudi kasko 
zavarovanjel

ŠkodaOctavia s ponudbo ne 
zaostaja, saj je vaša že za od
29.700 SIT* na mesec. Tudi 
pri njej mesečni obrok v prvem 
letu vključuje kasko zavarovanjel

Za podrobnosti pokličite svojega trgovca z vozili Škoda na
brezplačno številko 080 1895 ali poglejte na www.skoda.si.

Godešič 100, 4220 Škofja Loka 
tel.: 04/515 38 38 

e-mail: kform@siol.net
«zi - o . o -

salon keramike
velika 
izbira

,,, keramičnih 
ploščic

kopalniško 
pohištvo

kolpo«son

^ 4 gorenje

sanitarna
keramika

CATALANO

AOLONUTE

armature

Bi HANSA A armal

laminati, gotovi 
parketi, topli podi, ...

NA ZALOGI 
TUDI LEPILA, 

FUGIRANE MASE, 
PROFILI, ...

HITRA 
IN KVALITETNA 

ADAPTACIJA 
KOPALNIC

del. čas: pon.-pel. 8.00 - 19.00, 
sobota 8.00 - 12.00
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